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Από το υπ’ αριθ. 23/2003 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 735/2003 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Θέση του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας 
σχετικά με την ίδρυση Πανεπιστημιακής 
Σχολής στη Βέροια. 

 
       Σήμερα 1 Δεκεμβρίου του έτους 2003 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε έκτακτη συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 28-11-2003 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  29 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης  Σ. Κρομμύδας Κ. Μιχαηλίδης 
2. Α. Γκαμπέσης  Κ. Πουλασουχίδης Π. Πιτούλιας 
3. Β. Γιαννουλάκης   Γ. Μανακούλης 
4. Σ.  Παναγιωτίδης    
5. Ι. Καλαϊτζίδης    
6. Ν. Κεχαγιόγλου    
7. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Ε. Γουναράς   Πάρεδροι 
9. Ι. Ακριβόπουλος   -------- 

10. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή   Π. Ποταμόπουλος 
11. Θ.  Σιδηρόπουλος    
12. Γ. Τροχόπουλος    
13. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά    
14. Μ. Σακαλής  
15. Χ. Φουρνιάδης 
16. Χ. Ντόβας 
17. Β. Ρήσσου 
18. Κ. Χιονίδης 
19. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
20. Ι. Κουρουζίδης 
21. Μ. Γαβρίδης  
22. Δ. Δάσκαλος 
23. Α. Δελαβερίδης 
24. Γ. Μιχαηλίδης 
25. Δ. Ταχματζίδης 
26. Σ. Μηλιόπουλος 
27. Α. Παπαστεργίου 
28. Η. Σοφιανίδης 
29. Γ. Ορφανίδης 

 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το μοναδικό θέμα της ημερήσιας 
διάταξης αφού ανέφερε ότι έχουν προσκληθεί και παρευρίσκονται για τη συζήτηση 
του θέματος ο Σεβασμιώτατος Μητροπολίτης Βέροιας-Ναούσης, Βουλευτές του Ν. 
Ημαθίας, ο Νομάρχης Ημαθίας και εκπρόσωποι φορέων της πόλης, έδωσε το λόγο 
στον Δήμαρχο, ο οποίος αφού καλωσόρισε και ευχαρίστησε τους παραπάνω 
παρευρισκόμενους, είπε στο συμβούλιο τα εξής: 
 Το αίτημα για την ίδρυση Σχολής Τριτοβάθμιας Εκπαίδευσης στην πόλη μας 
αριθμεί ήδη ζωή σχεδόν τριών δεκαετιών. 
 Αν κάποτε έμοιαζε υπέρμετρα φιλόδοξο, παράταιρο ή ουτοπικό, αν με το 
πέρασμα των χρόνων υπερκεράστηκε από την προσωρινή ευωχία της αυτάρκειας και 
της πληρότητας, αν λησμονήθηκε ή λοιδορήθηκε από τους ισχυρούς μιας εποχής με 
παχιές αγελάδες και ακόμη παχύτερα λόγια, σήμερα δεν προβάλλει παρά μόνον τα 
αυτονόητα, δεν εκφράζει παρά μόνο την ελπίδα για ανάκαμψη, δεν καλύπτει παρά 
μόνο την αγωνία για το αύριο, δεν περιγράφει παρά μόνο μια κοινή απαίτηση. 
 Δε χρειάζεται να επαναληφθούν εδώ τα επιχειρήματα, δε χρειάζεται να 
εκτεθούν οι λόγοι που επιβάλλουν την ένταξη της Βέροιας στη χορεία των 
πανεπιστημιακών πόλεων, ιδιαίτερα τώρα που όλοι οι Νομοί της χώρας φιλοξενούν 
ένα ή περισσότερα Τμήματα Τριτοβάθμιας Εκπαίδευσης, και που όλες οι άλλες 
πόλεις, του μεγέθους, της αξίας, της ιστορίας, της προσφοράς, της 
κεντροβαρικότητας της Βέροιας, έχουν ήδη προ πολλού αποκτήσει η κάθε μια το δικό 
της κλαδί ή παρακλάδι ΑΕΙ ή ΤΕΙ. 
 Χρειάζεται, όμως, ν’ αναφερθούν, πολύ συνοπτικά, ενέργειες, κινήσεις, 
πρωτοβουλίες, πράξεις και παραλείψεις των τελευταίων 18 μηνών, για να 
ερμηνευθούν στάσεις, να εκτιμηθούν καταστάσεις και να κατανοηθούν διαστάσεις. 
 Είναι γνωστό πως, ενώ είχε αρχίσει να διαμορφώνεται το προεκλογικό τοπίο, 
ενόψει των δημοτικών εκλογών του παρελθόντος έτους 2002, η προηγούμενη 
Δημοτική Αρχή ανέλαβε πρωτοβουλία, όχι απλώς έγερσης μιας –έτσι κι αλλιώς 
πάγκοινης- διαμαρτυρίας, αλλά συστηματικής και έντονης προβολής μιας πρότασης, 
που συνδύαζε τις σαγηνευτικές εξαγγελίες με τις αναπάντητες αοριστίες, τους 
πρόσκαιρους σχεδιασμούς με τους άκαιρους μεγαλοϊδεατισμούς και τα συλλογικά 
οράματα με τα ατομικά παροράματα. 
 Μια πόλη ρημαγμένη, μια κοινωνία απελπισμένη, μια αγορά διψασμένη, 
βρίσκει ελπίδα, αποκτά διέξοδο, ανακαλύπτει προοπτική. 
 Όλοι οι Φορείς, οι Σύλλογοι, τα Σωματεία, όλες οι επαγγελματικές, 
κοινωνικές, πολιτιστικές, αθλητικές οργανώσεις, όλες οι παρατάξεις, όλοι οι κάτοικοι 
στηρίζουν το αυτονόητο, αγκαλιάζουν την προσπάθεια, συντρέχουν στον αγώνα. 
 Καθώς ανεβαίνει ο προεκλογικός πυρετός, κανείς δε φαίνεται να αναρωτιέται 
για τι μια Δημοτική Αρχή, με δεδηλωμένη εξ’ αρχής την οκταετή στοχοθεσία της, 
αφήνει για το τελευταίο εξάμηνο της θητείας της, την ανακίνηση ενός τέτοιου 
μεγάλου και κρίσιμου ζητήματος, μ’ αυτό τον τρόπο, μ’ αυτό το περιεχόμενο και μ’ 
αυτόν τον προσανατολισμό. 
 Κανείς δε φαίνεται ν’ αναρωτιέται για τι μια τόσο συγκροτημένη και 
πειθαρχημένη Δημοτική Αρχή, ανοίγει ένα τέτοιο μέτωπο και αφήνει ένα ημιτελές 
υστερόγραφο. Κανείς δεν αναρωτιέται γιατί προέχει πάντα η υποστήριξη και 
προβολή του κοινού αιτήματος. 
 Όμως καμία επίσημη δέσμευση δεν προκύπτει. Αόριστες διαβεβαιώσεις, 
ασαφείς υποσχέσεις, ατεκμηρίωτες εξαγγελίες διαμορφώνουν το κλίμα, εντείνουν την 
αναμονή, επιτείνουν τη σύγχυση, διευρύνουν την άγνοια. 



 Η δική μας Δημοτική Παράταξη, η «ΑΝΑΝΕΩΣΗ», καταθέτει, από την 
πρώτη στιγμή, καθαρές και ολοκληρωμένες θέσεις, λέγοντας ΝΑΙ στην ίδρυση 
Σχολής Τριτοβάθμιας Εκπαίδευσης και ζητώντας: 
-΄Αμεση έκδοση του απαραίτητου και αναγκαίου ιδρυτικού Προεδρικού 
Διατάγματος, για τον έγκαιρο και σαφή καθορισμό του γνωστικού αντικειμένου της 
Σχολής. 
-Ταχύτατη ολοκλήρωση των διαδικασιών για την παραχώρηση, από το Υπουργείο  
Εθνικής ΄Αμυνας, στο Δήμο, των εκτάσεων του πρώην στρατοπέδου, προς 
εγκατάσταση της υπό ίδρυση Σχολής. 
-Γενναία χρηματοδότηση του Δήμου, για την άρτια εκτέλεση όλων των εργασιών 
διαμόρφωσης του κατάλληλου χώρου, αλλά και για την ευρύτερη προετοιμασία 
υποδοχής και φιλοξενίας της Σχολής. 
 Στη διάρκεια του 2002, τόσο πριν, όσο και, ιδίως, μετά τη 13η Οκτωβρίου, οι 
ενέργειες της τότε Δημοτικής Αρχής και των ποικίλων θεσμικών και εξωθεσμικών 
συνεργατών και συνομιλητών της, κυμάνθηκαν μεταξύ εντυπωσιασμού και 
προχειρότητας, βιασύνης και αναβολών, αλλεπάλληλων ανατροπών και ταχύτατων 
περιστροφών, έλλειψης δεσμεύσεων και πρόκλησης καθυστερήσεων, εσωτερικών 
αντιθέσεων και εξωτερικών επιθέσεων. 
 Ένα «φτερό στον άνεμο» παρέλαβε η «ΑΝΑΝΕΩΣΗ», με την έναρξη της 
νέας Δημοτικής Περιόδου. 
 Το Υπουργείο Παιδείας και τα Ανώτατα Εκπαιδευτικά Ιδρύματα της 
Θεσσαλονίκης δεν είχαν βάλει ούτε καν ένα θεμέλιο στην άμμο της διατυπωθείσας 
πρότασης, έχοντας, όπως οδυνηρά αποδείχτηκε στην πορεία, σοβαρότατες 
αντιρρήσεις επί του προτεινόμενου γνωστικού αντικειμένου της  επίσης 
προτεινόμενης Σχολής. 
 Η νέα Δημοτική Αρχή επανέλαβε, με σαφήνεια και καθαρότητα, τις θέσεις 
της, που τις υπηρετεί πάντα με απόλυτη πιστότητα και υπευθυνότητα. Ταυτόχρονα 
όμως, μια πλειάδα παραγόντων, κατέκτησε, ή απλώς έχτισε, άλλες θέσεις, από τις 
οποίες εκφράζει δήθεν αθώες ανησυχίες, διατυπώνει δήθεν αφελή ερωτήματα, ασκεί 
δήθεν εποικοδομητική κριτική, επιδεικνύει δήθεν ειλικρινές ενδιαφέρον. 
 Όλοι αυτοί οι δήθεν ανησυχούντες, οι επωνύμως, ανωνύμως ή ψευνονύμως 
επιστολογραφούντες, οι εμπαθώς δρώντες και περιπαθώς αγωνιώντες, έλαβαν, έστω 
και με απαράδεκτη (αλλά όχι και ανεξήγητη) καθυστέρηση, την απάντηση, που 
μάλλον γνώριζαν εξ αρχής, εκ μέρους του Γενικού Γραμματέα του Υπουργείου 
Παιδείας. 
 Η αρχική αμηχανία και η εύγλωττη σιωπή, έναντι του προταθέντος γνωστικού 
αντικειμένου, μετατρέπονται πλέον σε εκκωφαντική άρνηση και κραυγαλέα 
απόρριψη. 
 Δεν προξενεί έκπληξη η καθυστέρηση, η υπερβολικά μεγάλη και παντελώς 
αδικαιολόγητη καθυστέρηση, με την οποία απορρίπτουν το προταθέν γνωστικό 
αντικείμενο οι αρμόδιοι Κρατικοί Φορείς. 

 Όπως επίσης, δεν προκάλεσε έκπληξη η βραδύτητα με την οποία το 
Υπουργείο Εθνικής ΄Αμυνας ολοκλήρωσε, επιτέλους στις 28-11-2003 την 
παραχώρηση των κατάλληλων εκτάσεων στο Δήμο μας, σε αντίθεση με αστραπιαίες 
ενέργειες που διεκπεραιώνουν αντίστοιχες παραχωρήσεις σε άλλους Δήμους.  

Όπως, επίσης, δεν προξενούν έκπληξη τα απαράδεκτα σχόλια, οι ταπεινωτικοί 
χαρακτηρισμοί, το ακατάσχετο υβρεολόγιο, οι έντυποι και προφορικοί ρύποι, οι 
εκτοξευόμενοι από υποκείμενα, που θα έπρεπε έστω να σιωπούν, αν είχαν ελάχιστα 
ενστερνιστεί όσα υποτίθεται ότι υπηρετούν.  



Και δεν προξενούν έκπληξη, για τι είναι γνωστές οι ποιότητες των ανθρώπων, 
είναι γνωστές οι πρακτικές που εφαρμόζονται, είναι γνωστές οι πολιτικές που 
ακολουθούνται. 

Και ακριβώς επειδή είναι γνωστά όλ’ αυτά, δε μας τρομάζουν, αν και μας 
θλίβουν, δε μας πτοούν αν και μας στενοχωρούν, δε μας απογοητεύουν αν και μας 
δυσκολεύουν. 

Εμείς επιμένουμε ήρεμα, σταθερά και συγκροτημένα. Δε μας ενδιαφέρουν τα 
παιγνίδια της εξουσίας στους διαδρόμους των Υπουργείων, δε μας απασχολούν οι 
ισορροπίες του τρόμου στα κύματα του Θερμαϊκού ή των Πρεσπών. 

Μας ενδιαφέρει απόλυτα η άμεση λειτουργία της Πανεπιστημιακής Σχολής 
στην πόλη μας και μας απασχολεί ολοκληρωτικά ή όσο το δυνατόν πληρέστερη 
ενεργοποίηση όλων, και ιδιαίτερα του Δήμου, προς εξυπηρέτηση αυτού του σκοπού. 

Υπενθυμίζουμε ότι ο Δήμος μας είναι έτοιμος, τεχνικά και οργανωτικά, για τη 
διαμόρφωση του ήδη παραχωρηθέντος στρατοπέδου, έχει διατυπωθεί, 
επανειλημμένως, κυβερνητική δέσμευση, για τη χρηματοδότησή μας με τις 
απαιτούμενες πιστώσεις και ότι, αν και η δέσμευση αυτή ακολουθήσει την 
πεπατημένη οδό των ανεκπλήρωτων υποσχέσεων, έχει ήδη ληφθεί απόφαση του 
Δημοτικού Συμβουλίου μας, για τη σύναψη δανείου, με το Ταμείο Παρακαταθηκών 
& Δανείων, προς εξεύρεση και εξασφάλιση των αναγκαίων πιστώσεων. 

Υπενθυμίζουμε πως ολόκληρη η πόλη, η οποία με υπερηφάνεια φέρει τον 
τίτλο της «επαρχίας» και ποτέ δεν εζήλωσε τίτλους πρωτευουσιάνικους και δόξες 
αρχοντοχωριατισμού, ολόκληρη η πόλη προσδοκά τη λειτουργία της Σχολής, με 
όποιο τίτλο και όποιο περιεχόμενο θελήσουν να την προικίσουν οι αρμόδιοι Κρατικοί 
και Εκπαιδευτικοί Φορείς, όπως άλλωστε, με περισσή ευελιξία και ζηλευτή ταχύτητα, 
έπραξαν σε άλλες ανάλογες περιπτώσεις. 

Διατρανώνουμε την ανυποχώρητη βούλησή μας να εργασθούμε συντονισμένα 
και μεθοδικά, για την άμεση επίτευξη αυτού του στόχου, έχοντας κατάλληλα 
διατεταγμένες όλες τις δυνάμεις του Δήμου μας. 

Διαβεβαιώνουμε πως όλες οι προσπάθειές μας θα υπηρετούν την 
υποδειγματική λειτουργία της Σχολής Τριτοβάθμιας Εκπαίδευσης. 

Παρέχουμε όλες τις εγγυήσεις πως ο Δήμος θ’ ανταποκριθεί, έγκαιρα και 
αποτελεσματικά, σε όλες τις υποχρεώσεις του και καλούμε όλους τους αρμόδιους 
Κεντρικούς, Περιφερειακούς και Τοπικούς Φορείς και Παράγοντες ν’ αναλάβουν στο 
ακέραιο, τις ευθύνες τους και ν’ ανταποκριθούν κι αυτοί στις υποχρεώσεις τους, όπως 
επιτάσσουν οι δεσμεύσεις που ανέλαβαν και οι υποσχέσεις που έδωσαν και όπως, με 
έκδηλο ενδιαφέρον, αναμένει ο δικαιοκρίτης Λαός.   

Στις 28-11-2003 ο Υπουργός Εθνικής ΄Αμυνας, κ. Παπαντωνίου, υπέγραψε 
την παραχώρηση της χρήσης του στρατοπέδου της Αγ. Βαρβάρας προκειμένου να 
ξεκινήσει ο Δήμος τις εργασίες για την εγκατάσταση της Πανεπιστημιακής Σχολής 
γι’ αυτό και δημόσια τον ευχαριστούμε. 

Πριν από λίγο ο Βουλευτής  Ν. Ημαθίας και Γραμματέας του ΠΑΣΟΚ, κ. 
Χρυσοχοϊδης, απέστειλε επιστολή με την οποία μας ενημερώνει α)για την παραπάνω 
παραχώρηση και ότι μπορούν ν’ αρχίσουν άμεσα οι εργασίες για την επίτευξη των 
κτιρίων και τη διευθέτηση των χώρων, σύμφωνα με τις υποδείξεις του Πανεπιστημίου 
β) ότι με απόφαση του Υφυπουργού κ. Πάχτα εγκρίθηκε το ποσό των 1.173.880 € για 
την εκτέλεση των εργασιών αυτών σύμφωνα με τη μελέτη που εκπονήθηκε από το 
Δήμο Βέροιας και γ) ότι σχετικά με το γνωστικό αντικείμενο της Σχολής η θέση είναι 
ότι πρέπει να εμμείνουμε στην αρχική απόφαση της πόλης και της Συγκλήτου για την 
ίδρυση Σχολής Ελληνικών Σπουδών. Ευχαριστούμε δημόσια και τον κ. Χρυσοχοϊδη 
για όλες τις ενέργειες και παρεμβάσεις του σχετικά με την παραχώρηση του 



στρατοπέδου και την έγκριση της πίστωσης του παραπάνω ποσού από το Υπουργείο 
Οικονομικών.  

Στη συνέχεια ο Δήμαρχος πρότεινε και ανέγνωσε στο συμβούλιο το 
παρακάτω σχέδιο απόφασης: 

§ 1. Θεωρούμε ΔΕΔΟΜΕΝΗ την ίδρυση της Σχολής Τριτοβάθμιας 
Εκπαίδευσης στην Πόλη μας, και εκτιμούμε ως ΑΥΤΟΝΟΗΤΗ την έναρξη της 
λειτουργίας της από το ακαδημαϊκό έτος 2004-5. 

§ 2. Πιστεύουμε ότι οι αρμόδιες Κρατικές Υπηρεσίες θα έπρεπε να είχαν 
εκφράσει πολύ πιο έγκαιρα τους όποιους προβληματισμούς τους, ως προς το 
γνωστικό αντικείμενο της Σχολής. 

§ 3. Εκφράζουμε την ικανοποίηση μας για την ολοκλήρωση των διαδικασιών 
παραχώρησης, από το Υπουργείο Εθνικής Άμυνας στο Δήμο μας, του στρατοπέδου 
Αγίας Βαρβάρας, όπου θα εγκατασταθεί η Σχολή. 

§ 4. Υπενθυμίζουμε ότι ο Δήμος μας είναι έτοιμος, τεχνικά και οργανωτικά, 
για τη διαμόρφωση του ήδη παραχωρηθέντος στρατοπέδου, 

ότι έχει διατυπωθεί, επανειλημμένως, κυβερνητική δέσμευση, για τη 
χρηματοδότηση μας με τις απαιτούμενες πιστώσεις, 

και ότι, αν και η δέσμευση αυτή ακολουθήσει την πεπατημένη οδό των 
ανεκπλήρωτων υποσχέσεων, έχει ήδη ληφθεί απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου 
μας, για τη σύναψη δανείου, με το Ταμείο Παρακαταθηκών & Δανείων, προς 
εξεύρεση και εξασφάλιση των αναγκαίων πιστώσεων. 

§ 5. Υπενθυμίζουμε πως ολόκληρη η Πόλη, προσδοκά τη λειτουργία της 
Σχολής, με όποιο τίτλο και όποιο περιεχόμενο θελήσουν να την προικίσουν οι 
αρμόδιοι Κρατικοί και Εκπαιδευτικοί Φορείς, όπως άλλωστε, με περισσή ευελιξία και 
ζηλευτή ταχύτητα, έπραξαν σε άλλες ανάλογες περιπτώσεις. 

§ 6. Διατρανώνουμε την ανυποχώρητη βούληση μας να εργασθούμε 
συντονισμένα και μεθοδικά, για την άμεση επίτευξη αυτού του στόχου, έχοντας 
κατάλληλα διατεταγμένες όλες τις δυνάμεις του Δήμου μας. 

§ 7. Διαβεβαιώνουμε πως όλες οι προσπάθειες μας θα υπηρετούν την 
υποδειγματική λειτουργία της Σχολής Τριτοβάθμιας Εκπαίδευσης. 

§ 8. Παρέχουμε όλες τις εγγυήσεις πως ο Δήμος θα ανταποκριθεί, έγκαιρα και 
αποτελεσματικά, σε όλες τις υποχρεώσεις του, και καλούμε όλους τους αρμόδιους 
Κεντρικούς, Περιφερειακούς και Τοπικούς Φορείς και Παράγοντες να αναλάβουν, 
στο ακέραιο, τις ευθύνες τους, και να ανταποκριθούν κι αυτοί στις υποχρεώσεις τους, 
όπως επιτάσσουν οι δεσμεύσεις που ανέλαβαν, και οι υποσχέσεις που έδωσαν, και 
όπως, με έκδηλο ενδιαφέρον, αναμένει ο δικαιοκρίτης Λαός. 
 Και κάλεσε Συμφωνεί το σώμα με τη συζήτηση του θέματος όπως το έθεσε ο 
κ. Δήμαρχος; 
 Σύμβουλοι:Ναι. 
 Πρόεδρος:Ερωτήσεις. 
 Ουσουλτζόγλου:Ευχαριστώ κι εγώ όλους όσους μας τίμησαν με την παρουσία 
τους σήμερα, για ένα τόσο κρίσιμο θέμα. Θα ήθελα να ρωτήσω τα εξής: 
 1)Ποιοι προσκλήθηκαν στο δημοτικό συμβούλιο σήμερα και με ποιο τρόπο με 
πρόσκληση ή απλή κοινοποίηση της πρόσκλησης του Δ.Σ.; 
 2)Κλήθηκε ο κ. Κ.Φωτιάδης, ο οποίος ασχολήθηκε με το θέμα του γνωστικού 
αντικειμένου; 
 3)Ποια είναι τα υποκείμενα στα οποία αναφέρθηκε ο κ. Δήμαρχος; 
 4)Πόσες φορές συναντήσατε κ. Δήμαρχε τον Πρύτανη του Α.Π.Θ., τον Υπ. 
Παιδείας και ποια είναι τελικά η πρότασή σας; 



 Κουρουζίδης:Θα ήθελα κ. Δήμαρχε να διευκρινίσετε  τι ζητά η Σύγκλητος, τη 
θέση του δημοτικού συμβουλίου επί του γνωστικού αντικειμένου ή για τις κτιριακές 
υποδομές; 
 Γιαννουλάκης:Υπάρχει απόφαση του Υπουργείου Οικονομικών για τα 
χρήματα στα οποία  αναφέρεται ο κ. Χρυσοχοϊδης στην επιστολή του; 
 Δάσκαλος:Θα ήθελα να μας πει ο κ.Δήμαρχος ποια είναι η θέση του σχετικά 
με το θέμα. 
 Ορφανίδης:Τελικά θα πρέπει να λύσουμε εμείς την αντιπαράθεση που υπάρχει 
μεταξύ του Υπ. Παιδείας και της Συγκλήτου; 
 Παπαστεργίου:1)Γιατί δεν υπήρχε εισηγητικό σημείωμα πριν από τη 
συνεδρίαση  ώστε να προετοιμαστούμε καλύτερα; 2)Όταν αντιληφθήκατε το έγγραφο 
του πρύτανη  που αναφέρεται στις κτιριακές εγκαταστάσεις της Σχολής και ότι αυτές 
δεν θα’ ναι εγκαίρως έτοιμες, ποια ήταν η αντίδρασή σας και γιατί δεν υπάρχει μέσα  
στο εισηγητικό. 
 Δήμαρχος:Κα  Ουσουλτζόγλου για το ποιοι κλήθηκαν  αρμόδιος ν’ απαντήσει 
είναι ο Πρόεδρος. Τα υποκείμενα που αναφέρω τα ονομάτισα. Είναι όσοι 
επιστολογραφούν  ανωνύμως, επωνύμως, ψευδονύμως πολλές φορές και 
παραπληροφορούν τους πολίτες. 
 Τον κ. Ευθυμίου δεν κατάφερα να τον συναντήσω, παρά τις επανειλημμένως 
γραπτές και προφορικές αιτήσεις μου. Συνάντησα μόνο τον Ειδικό Γραμματέα του 
Υπ. Παιδείας μία φορά τον Ιούνιο και μία τώρα. Η θέση του Δήμου για την ίδρυση 
και λειτουργία Παν/κής Σχολής είναι γνωστή. Η παρούσα δημοτική αρχή με όλες της 
τις δυνάμεις  προσπάθησε να υλοποιήσει απόφαση της προηγούμενης δημοτικής 
αρχής για τη συγκεκριμένη Σχολή  που αποφάσισε το προηγούμενο δημοτικό 
συμβούλιο, αυτή του Αποδήμου Ελληνισμού. Κε Κουρουζίδη, κι εμείς αυτή τη Σχολή 
θέλουμε. Γι αυτήν εργαστήκαμε και  γι΄αυτήν εργαζόμαστε. Η Σύγκλητος ζητάει από 
εμάς τις δεσμεύσεις που είχε λάβει η προηγούμενη δημοτική αρχή να τις  
επαναδιαβεβαιώσει η τωρινή γι΄άλλη μία φορά. Ζητάει πρόσφατη  απόφαση του 
δημοτικού συμβουλίου για τις δεσμεύσεις σε ότι αφορούν την κτιριακή υποδομή και 
τον εξοπλισμό. Κε Γιαννουλάκη δεν έχουμε απόφαση του κ. Πάχτα για τα χρήματα 
που εγκρίθηκαν για τη Σχολή. Ο κ. Χρυσοχοϊδης αναφέρει στην επιστολή του μόνο 
το ποσό που εγκρίθηκε.  
 Κε Ορφανίδη πράγματι εμείς είμαστε ανάμεσα στην αντιπαράθεση Συγκλήτου 
και Υπουργείου Παιδείας. Ενώ η  Σύγκλητος έγκαιρα  αποφασίσει για την ίδρυση 
αυτής της Σχολής, το Υπ. Παιδείας ενήργησε με μεγάλη καθυστέρηση και ακόμη δεν 
εκδόθηκε το Προεδρικό Διάταγμα για την ίδρυση της Σχολής. Κε Παπαστεργίου δεν 
υπήρχε εισηγητικό στο φάκελο του θέματος επειδή απουσίαζα στο συνέδριο της 
ΚΕΔΚΕ αλλά πρόκειται ούτως ή άλλως για ένα θέμα γνωστό και πολυσυζητημένο. 
 Πρόεδρος:Κα Ουσουλτζόγλου εκλήθησαν όλοι οι Βουλευτές του Νομού, οι 
Τοπικές Αρχές, Επιστημονικοί και λοιποί φορείς. Εφάρμοσα τον Δημοτικό και 
Κοινοτικό Κώδικα, στον οποίο δεν προβλέπεται ποια πρόσωπα προσκαλούνται σε 
παρόμοιες συνεδριάσεις του δημοτικού συμβουλίου. Καλούνται  και αυτό έκανα σε 
συνεργασία με το Δ/ντή του Δήμου κ. Κινικλή. Δεν κάλεσα τον κ. Κ.Φωτιάδη, επειδή 
δεν έχει καμία από αυτές τις ιδιότητες. 
 Άλλωστε οι συνεδριάσεις του δημοτικού συμβουλίου είναι δημόσιες και να 
ήθελε ο κ. Φωτιάδης είχε τη δυνατότητα να παρευρεθούν. 
 Προχωρούμε σε τοποθετήσεις των προσκεκλημένων μας 
 Σεβασμιώτατος Μητροπολίτης Βεροίας-Ναούσης:Νομίζω πω είναι πολύ αργά 
να ξεκινήσουμε τώρα την αναζήτηση ενός άλλου γνωστικού αντικειμένου. Να 



εμμείνουμε λοιπόν στο αρχικό και να το υπερασπίσουμε μέχρι να το κερδίσουμε 
εκτός αν κάτι άλλο προκύψει στη συνέχεια.  

Μ.Χαλκίδης, Βουλευτής Ν.Ημαθίας:Αν και έλαβα κοινοποίηση και όχι 
πρόσκληση για τη σημερινή συνεδρίασή σας, θεώρησα σκόπιμο να παρευρεθώ λόγω 
της αγωνίας που διακατέχει  εμένα αλλά και κάθε πολίτη του Νομού μας και 
ιδιαίτερα της πόλης της Βέροιας, σχετικά με την ίδρυση της Σχολής. 

Πρέπει κάποτε να τελειώσουν τα όποια παιγνίδια παίζονται έξω από την 
αίθουσα του δημοτικού συμβουλίου, για την ίδρυση, στην πράξη, της Παν/κής 
Σχολής. Αν κατάλαβα καλά η σημερινή συνεδρίαση έχει ένα μόνο σκοπό, την 
επαναδιαβεβαίωση της προηγούμενης απόφασης του δημοτικού συμβουλίου Βέροιας 
για την ίδρυση  της συγκεκριμένης Σχολής. 

Σε όποια απόφαση κι αν καταλήξει το δημοτικό συμβούλιο, με όλες τις 
δυνάμεις που διαθέτω αλλά και αυτές του κομματικού φορέα στον οποίο ανήκω,  
είμαστε στη διάθεσή σας για οτιδήποτε και οπουδήποτε νομίζετε ότι θα είμαστε 
χρήσιμοι. 

Φωτιάδης, βουλευτής Ν.Ημαθίας: Θέλω να διαβεβαιώσω τον κ. Δήμαρχο, το 
δημοτικό συμβούλιο αλλά και όλο το λαό της Ημαθίας και ιδιαίτερα της πόλης της 
Βέροιας, ότι με βρίσκετε απόλυτα σύμφωνο σε κάθε προσπάθειά σας για τη βελτίωση 
της ποιότητας ζωής των συμπολιτών μας, την τόνωση της οικονομία της περιοχής και 
την άνοδο του βιωτικού και πολιτιστικού επιπέδου με την ίδρυση μιας Ακαδημαϊκής 
Κοινότητας. Το θέμα με αφορά άμεσα αφού είναι συνδεδεμένο με τα δίκαια αιτήματα 
της πόλης μας. 

Συντάσσομαι με την όσο το δυνατόν συντομότερη λειτουργία μας Παν/κής 
Σχολής στη Βέροια και θ’ αν ευχής έργο να ήταν αυτή που επιζητεί το δημοτικό 
συμβούλιο. 

Είμαι κοντά σε κάθε εξέλιξη που αφορά το εν λόγω θέμα. Εμπιστεύομαι κάθε 
σας ενέργεια και πρωτοβουλία αφού το κριτήριό σας ταυτίζεται με αυτό των 
συμπολιτών μας. 

Σας διαβεβαιώνω για άλλη μία φορά, ότι μπορεί να θεωρείτε και δεδομένη τη 
συμπαράστασή μου, με όποιο τρόπο και μέσο έχω στη διάθεσή μου. 

Ι.Σπάρτσης, Νομάρχης Ημαθίας:Το χειρότερο πράγμα που μπορεί να γίνεται, 
είναι κάποιοι που έχουν ευθύνες γι αυτό τον τόπο, και δεν εννοώ το δημοτικό 
συμβούλιο και τον Δήμαρχο της Βέροιας και τους όποιους παρευρισμόμενους, να 
παίζουν με τις αγωνίες και τους πόνους των κοινωνιών που υπηρετούν. 

Σε περιόδους προεκλογικές εμφανίζεται η αγωνία κάποιων, αποσπασματικά 
όμως και όχι επί της ουσίας και αυτές τις πρακτικές τις πληρώνει η πόλη και ο Νομός 
συνολικά. Όταν μπήκε από την προηγούμενη δημοτική αρχή, κατά την προεκλογική 
περίοδο, πιεστικά το αίτημα παραχώρησης ενός σχολείου για την άμεση  στέγαση της 
Σχολής, είχα πει στο δημοτικό συμβούλιο Βέροιας ότι τα σχολικά κτίρια για μια 
10ετία, γίνονται με χρήματα της Ευρωπαϊκής Ένωσης και άρα γίνονται για 
συγκεκριμένες χρήσεις και ότι δεν συμφωνούσα να πάμε στο Α.Π.Θ. αλλά στο 
Παν/μιο Μακεδονίας ώστε σταδιακά να γίνει μεταφορά της έδρας στην Ημαθία και 
να  δούμε το θέμα συνολικά σαν Νομός. 

Δόθηκαν τότε νέες σχολές σε πολλές πόλεις, δόθηκε νέο Παν/μιο 
Δ.Μακεδονίας με έδρα την Κοζάνη, στη Φθιώτιδα με έδρα τη Λαμία κλπ. 

Κι εμείς ο Νομός Ημαθίας και η πόλη της Βέροιας μείναμε απ’ έξω και 
αγωνιούμε αν τελικά θα ιδρυθεί η Σχολή. Σαν Νομαρχιακή Αυτ/ση, δεν λέμε όχι στο 
αίτημα για τη Σχολή αυτή. Ήμασταν, είμαστε και θα είμαστε δίπλα σας. παίρνουμε 
όμως την πρωτοβουλία και ξεκινούμε με συγκροτημένη πρόταση για την ίδρυση 
Παν/μίου ή ΤΕΙ στην Ημαθία. Οι αποσπασματικές ενέργειες είναι έξω από τις 



επιδιώξεις μου. Δεν είναι δυνατόν δύο ημέρες πριν τη συνεδρίαση να βρούμε κάποιο 
άλλο γνωστικό αντικείμενο χωρίς κάποια μελέτη, έρευνα κλπ. και να καταλήγουμε σε 
αποτελέσματα σαν αυτό με τη Σχολή Αστυνομίας στη Νάουσα, όπου συζητείται η 
μεταφορά του 50% των εισακτέων στο 1ο έτος σε άλλες σχολές. Πρέπει 
συγκροτημένα όλοι μαζί να δούμε τι τελικά πρέπει να γίνει με το θέμα των σχολών. 

Να είστε πάντως βέβαιοι ότι, ότι κι αν αποφασίσετε εμείς δεν θα είμαστε απλά 
δίπλα σας αλλά μπροστά μαζί μ’ εσάς, στη στήριξη αυτού του ενός τμήματος του 
Α.Π.Θ. 

Αλλά θα σας παρακαλέσω να συμμετέχετε και στην  ενιαία προσπάθεια που 
πρέπει να γίνει  σε επίπεδο Νομού γιατί οι αποσπασματικές ενέργειες και λύσεις δεν 
πρόκειται να μα βγάλουν από την κρίση. 

Θωμάς Κούτερης, πρόεδρος Επιμελητηρίου Ημαθίας:Το Επιμελητήριο 
Ημαθίας και στο παρελθόν και πρόσφατα εκφράστηκε για το θέμα αυτό εμμένοντας 
στη σταθερή του θέση ότι πρέπει να επενδύσουμε στη μόρφωση στο Ν.Ημαθίας. 
Είμαστε παρόντες  στη συστράτευση για η διεκδίκηση της Σχολής. 

Ι.Χατζόγλου, πρόεδρος  Εμπορικού Συλλόγου Βέροιας:Η αγωνία του 
Εμπορικού και Επαγγελματικού κόσμου της πόλης και του Νομού μας, έχει 
εκφραστεί και δηλωθεί κατ΄επανάληψη. 

Μας συγκινεί η σημερινή συστράτευση για το θέμα της Σχολής. Δηλώνουμε 
αμετακίνητα στη θέση μας για το αντικείμενο της σχολής και θα το στηρίξουμε με 
όλες μας τις δυνάμεις. Μας βρίσκει επίσης σύμφωνους και η πρόταση της  Νομ/κής 
Αυτ/σης και είμαστε μαζί σας. 

Πασβαντίδης, εκπρόσωπος του Τ.Ε.Ε.:Στηρίξαμε την προσπάθεια αυτή και 
δηλώνουμε ότι θα την στηρίξουμε και πάλι και θα είμαστε στο πλευρό σας. 

Παυλίδης :Εμείς ανησυχούσαμε και εξακολουθούμε ν’ ανησυχούμε 
βλέποντας ότι ακόμη επιδιώκουμε την ίδρυση της Σχολής. Χαιρόμαστε για τη 
σημερινή συστράτευση. Όλο το προηγούμενο διάστημα κάναμε ότι μπορούσαμε 
επειδή μας ενδιαφέρει η ουσία και το αποτέλεσμα. Θα πρέπει ν’ αντιδράσουμε σε 
τυχόν μεθοδεύσεις για την ίδρυση της Σχολής αυτής στη Θεσ/νίκη και τα διάφορα 
πολιτικά παιχνίδια που παίζονται. Εμείς, ως επαγγελματίες, μας ενδιαφέρει στο τέλος 
η πόλη μας να κερδίσει μία σχολή. Είμαστε στο πλευρό σας με όλες μας τις δυνάμεις. 
Αλλά και στην προσπάθεια που θα ξεκινήσει ο κ. Νομάρχης.  

Σιδηρόπουλος, πρόεδρος Συλλόγου Αρχιτεκτόνων:Για το γνωστικό 
αντικείμενο της Σχολής, αυτή τη στιγμή δεν είμαστε σε θέση να προτείνουμε τίποτε 
και φοβόμαστε πως μια δημόσια συζήτηση για το θέμα αυτό εκθέτει την πόλη 
συνολικά μια κι έτσι εμφανίζεται ότι δεν έχει μία σταθερότητα στις απόψεις της. Η 
προηγούμενη πρόταση είχε μία πρωτοτυπία και μία δυναμική. 

Το ίδιο πρέπει να έχει και μία καινούργια πρόταση. Σε ότι αφορά το κτιριακό 
δεν έχουμε άποψη αφού δεν κληθήκαμε ενώ θα μπορούσαμε να συμβάλλουμε και 
σ΄αυτό. Επαναβεβαιώνουμε κι εμείς τη σταθερή υποστήριξή μας στη δημιουργία ενός 
Παν/κού Τμήματος ή Σχολής στη Βέροια. Θα πράξουμε από τη μεριά μας αυτό που 
ως μερίδιο ευθύνης μας αναλογεί, κι αυτό  κατά τη  γνώμη μας είναι να συμβάλλουμε 
στην πνευματική ζωή του τόπου ώστε η απαίτηση για τη δημιουργία ενός Παν/κού 
Τμήματος να έχει αποτέλεσμα. Η δημιουργία μας Σχολής είναι σημαντική για την 
πόλη δεν είναι το άπαν όμως. Πιο σημαντικό είναι να δούμε οργανωμένα τον 
χωροταξικό επανασχεδιασμό και την παραγωγική αναδιάρθρωση της περιοχής. 

Φιλιππίδης, εκπρόσωπος ΑΔΕΔΥ:Το δημοσιουπαλληλικό κίνημα τάσσεται 
ανεπιφύλακτα υπέρ της ίδρυσης της Παν/κής σχολής αφού θα προκύψουν για την 
περιοχή πολλαπλά οφέλη στην κανονική και οικονομική ζωή, τον πολιτισμό, την 
ανανέωση του ηλικιακού ανθρώπινου δυναμικού. Οι πολιτικές και κομματικές 



αντιπαραθέσεις θα πρέπει  να μείνουν μακριά από την προσπάθεια αυτή και μία 
ομόφωνη απόφαση του δημοτικού συμβουλίου θα φέρει θετικό αποτέλεσμα. 

Σ.Παναγιωτίδης: Κορυφαίο το θέμα που συζητούμε σήμερα αφού έχει πολλές 
παραμέτρους Η Βέροια δεν είναι το κέντρο της γης, είναι όμως μία όμορφη 
πολυπολιτισμική πόλη, ο δε Νομός μας ήταν ένας από τους πιο πλούσιους Νομούς 
της χώρας, σήμερα σήμερα όμως έχει συρρικνωθεί η οικονομία του σε πολύ μεγάλο 
βαθμό. Υπάρχουν τεράστιες ευθύνες αφού όταν στην περίοδο  της ευδαιμονίας 
δινόταν σχολές εμείς δυστυχώς δεν κάναμε τίποτε. Δεν προγραμματίσαμε για το 
μέλλον.  

Συμφωνώ με την ίδρυση της Σχολής και με το γνωστικό αντικείμενο που 
αρχικά αποφασίστηκε, μια και τα παιδιά του απόδημου Ελληνισμού θ’ αποτελέσουν 
τους καλύτερους πρεσβευτές για την πόλη και την περιοχή μας. Με πρωτοβουλία του 
Νομάρχη θα μπορούσαν να συστρατευθούν όλοι οι παράγοντες της περιοχής ώστε να 
σκεφθούν και ν’αποφασίσουν δράσεις που θ’ αξιοποιήσουν τουριστικά, γεωργικά, 
επαγγελματικά, όπως επίσης και στον τομέα της κτηνοτροφίας του Νομού μας για να 
του δώσουμε νέες προοπτικές νέα ελπίδα.  

Κ.Ασλάνογλου, ως εκπρόσωπος της προηγούμενης Δημοτικής 
Αρχής:Αποφεύγοντας να σχολιάσω τα όσα είπε  ο Δήμαρχος στην εισήγησή του γιατί 
οι αντιπαραθέσεις δεν είναι της στιγμής, θα ήθελα να αναφερθώ σε κάποια πράγματα 
που έχουν σχέση με την εξέλιξη και την πορεία αυτής της ιστορίας. Η υπόθεση της 
ίδρυσης της στη Βέροια, ωρίμασε μόλις τα τελευταία χρόνια. Το ερώτημα που 
κλήθηκε ν’απαντήσει τότε η Δημοτική Αρχή ήταν αν θα διεκδικήσουμε μία σχολή με 
στόχο  να ενισχύσουμε το συλλογικό μας εισόδημα στα πλαίσια του  εσωτερικού 
τουρισμού ή πάμε σε μία επιλογή με όραμα, όπως έχει αυτή που τελικά επικράτησε, 
δηλ. η σχολή Ελληνικών σπουδών Απόδημου Ελληνισμού, που μπορεί ν’αποτελέσει 
έναν φάρο πολιτισμού για όλο τον κόσμο. Η Βέροια μπορεί, με τις ανάλογες 
προσαρμογές, στα επόμενα 10 χρόνια να  εξελιχθεί σε σημείο αναφοράς για τον 
παγκόσμιο Ελληνισμό, που ζει έξω από τα σύνορα της χώρας.  

Οντως γίνεται ένα παιχνίδι στο θέμα της Σχολής αυτής, απέναντι στο οποίο 
οφείλει η πόλη στο σύνολό της να βρεθεί σύσσωμη. Πρέπει η πόλη της Βέροιας και ο 
Νομός να βρεθούν απέναντι στο ενδεχόμενο και την προοπτική να παίζονται τέτοια 
παιχνίδια. Οφείλουμε να είμαστε όλοι προετοιμασμένοι και πιστεύω ότι 
επαναβεβαιώνουμε σήμερα όλοι μαζί την απόφασή μας για την ίδρυση της 
συγκεκριμένης Σχολής, των Ελληνικών Σπουδών. 

Η Σύγκλητος στην αντιπαράθεσή της με το Υπουργείο παιδείας θα πρέπει να 
μας έχει συμμάχους της. 

Α.Γκαντίρης, ως εκπρόσωπος Μ.Μ.Ε.:Θ ήθελα να σας ενημερώσω ότι χθές 
συνευρέθηκα  με μέλη της διοίκησης του Οργ. Σχολικών Κτιρίων.  

Ενημέρωσα τον κ. Μπαλτά για το θέμα της Σχολής και της κτιριακής 
υποδομής και ζήτησε η διοίκηση του Ο.Σ.Κ.  να μεταβεί ο κ. Δήμαρχος ή μια 
αντιπροσωπεία του δήμου, στην Αθήνα προκειμένου να συζητήσετε το θέμα, μια και 
αυτό το διάστημα ο Ο.Σ.Κ. φτιάχνει και άλλες Σχολές της χώρας. Νομίζω πως έχουν 
τη γνώση ώστε να βοηθήσουν στο θέμα των κτιριακών εγκαταστάσεων. 

Πρόεδρος:Στο σημείο αυτό κλείνει ο κύκλος των τοποθετήσεων των 
προσκεκλημένων και προχωρούμε στις τοποθετήσεις των δημ. συμβούλων.  

Δελαβερίδης:Διαδικαστικά κε πρόεδρε θα ήθελα να ζητήσω, σήμερα  που 
συζητάμε αυτό  το τόσο σοβαρό θέμα  να μην τηρηθούν αυστηρά οι χρόνοι που 
ορίζονται από τον Κανονισμό για τις τοποθετήσεις, δευτερομιλίες και τριτομιλίες. 

Πρόεδρος: Η κατανόηση από την πλευρά του Προεδρείου  είναι δεδομένη,  
δεν μπορούμε όμως να προχωρήσουμε στις τοποθετήσεις χωρίς κανένα χρονικό όριο 



μια και ο κατάλογος των ομιλητών είναι μεγάλος . Θα παρακαλούσα για την 
κατανόηση και από την πλευρά σας στην όσο το δυνατόν σωστή τήρηση της 
διαδικασίας. 

Γαβρίδης:Διαδικαστικά θα ήθελα να προτείνω να τοποθετηθούν οι αρχηγοί 
των παρατάξεων, αφού νομίζω ότι έχουν γνώση και άποψη, για την οικονομία 
χρονικά της συζήτησης. 

Πρόεδρος : Βάσει του Κώδικα και του Κανονισμού δεν υπάρχουν αρχηγοί 
παρατάξεων. Θα πρέπει να συμφωνήσουν με την πρόταση αυτή και να παραιτηθούν 
τις τοποθετήσεις τους, όλοι όσοι δήλωσαν ότι θα τοποθετηθούν, διαφορετικά αυτή 
που προτείνετε δεν μπορεί να γίνει.  

Ταχματζίδης:επί της διαδικασίας κε Πρόεδρε, αν προσδιοριστεί σαφώς το 
θέμα για το  οποίο συζητάμε σήμερα, εγώ παραιτούμαι από την τοποθέτησή μου αν 
και οι υπόλοιποι συνάδελφοι αποδεχτούν την διαδικαστική αυτή πρόταση. 

Πρόεδρος: Κε Ταχματζίδη, επειδή ζήτησε το λόγο ο κ. Δήμαρχος θα 
απαντήσω μετά στην πρότασή σας.  

Δήμαρχος :Σεβόμενος τις προτάσεις  των συναδέλφων και έχοντας τη διάθεση 
να διευκολύνω τη διαδικασία θα διαβάσω ένα σχέδιο απόφασης και αν οι συνάδελφοι 
συμφωνούν με αυτό,  να τοποθετηθούν και οι αρχηγοί των παρατάξεων και να 
κλείσει η συνεδρίαση. 

Πρόεδρος:Ο κ. Δήμαρχος θ’ αναγνώσει το σχέδιο απόφασης και αν 
συμφωνείτε όλοι μ’ αυτό θα τοποθετηθούν οι αρχηγοί των παρατάξεων και θα 
κλείσει η συζήτηση. Αν δεν συμφωνείτε θα προχωρήσουμε κανονικά στις 
τοποθετήσεις όλων όσων ζήτησαν να τοποθετηθούν. Συμφωνεί το σώμα με την 
πρόταση αυτή; 

Σύμβουλοι:Ναι. 
Στη συνέχεια ο Δήμαρχος πρότεινε και ανέγνωσε στο συμβούλιο το  

παρακάτω σχέδιο. 
§ 1. Θεωρούμε ΔΕΔΟΜΕΝΗ την ίδρυση της Σχολής Τριτοβάθμιας Εκπαίδευσης 
στην Πόλη μας, και εκτιμούμε ως ΑΥΤΟΝΟΗΤΗ την έναρξη της λειτουργίας της 
από το ακαδημαϊκό έτος 2004-5. 
§ 2. Πιστεύουμε ότι οι αρμόδιες Κρατικές Υπηρεσίες θα έπρεπε να είχαν εκφράσει 
πολύ πιο έγκαιρα τους όποιους προβληματισμούς τους, ως προς το γνωστικό 
αντικείμενο της Σχολής. 
§ 3. Εκφράζουμε την ικανοποίηση μας για την ολοκλήρωση των διαδικασιών 
παραχώρησης, από το Υπουργείο Εθνικής Άμυνας στο Δήμο μας, του στρατοπέδου 
Αγίας Βαρβάρας, όπου θα εγκατασταθεί η Σχολή. 
§ 4. Υπενθυμίζουμε ότι ο Δήμος μας είναι έτοιμος, τεχνικά και οργανωτικά, για τη 
διαμόρφωση του ήδη παραχωρηθέντος στρατοπέδου, 
ότι έχει διατυπωθεί, επανειλημμένως, κυβερνητική δέσμευση, για τη χρηματοδότηση 
μας με τις απαιτούμενες πιστώσεις, 
και ότι, αν και η δέσμευση αυτή ακολουθήσει την πεπατημένη οδό των 
ανεκπλήρωτων υποσχέσεων, έχει ήδη ληφθεί απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου 
μας, για τη σύναψη δανείου, με το Ταμείο Παρακαταθηκών & Δανείων, προς 
εξεύρεση και εξασφάλιση των αναγκαίων πιστώσεων. 
§ 5. Υπενθυμίζουμε πως ολόκληρη η Πόλη, προσδοκά τη λειτουργία της Σχολής, με 
όποιο τίτλο και όποιο περιεχόμενο θελήσουν να την προικίσουν οι αρμόδιοι Κρατικοί 
και Εκπαιδευτικοί Φορείς, όπως άλλωστε, με περισσή ευελιξία και ζηλευτή ταχύτητα, 
έπραξαν σε άλλες ανάλογες περιπτώσεις. 



§ 6. Διατρανώνουμε την ανυποχώρητη βούληση μας να εργασθούμε συντονισμένα 
και μεθοδικά, για την άμεση επίτευξη αυτού του στόχου, έχοντας κατάλληλα 
διατεταγμένες όλες τις δυνάμεις του Δήμου μας. 
§Διαβεβαιώνουμε πως όλες οι προσπάθειες μας θα υπηρετούν την υποδειγματική 
λειτουργία της Σχολής Τριτοβάθμιας Εκπαίδευσης. 
§ 7. Παρέχουμε όλες τις εγγυήσεις πως ο Δήμος θα ανταποκριθεί, έγκαιρα και 
αποτελεσματικά, σε όλες τις υποχρεώσεις του, και καλούμε όλους τους αρμόδιους 
Κεντρικούς, Περιφερειακούς και Τοπικούς Φορείς και Παράγοντες να αναλάβουν, 
στο ακέραιο, τις ευθύνες τους, και να ανταποκριθούν κι αυτοί στις υποχρεώσεις τους, 
όπως επιτάσσουν οι δεσμεύσεις που ανέλαβαν, και οι υποσχέσεις που έδωσαν, και 
όπως, με έκδηλο ενδιαφέρον, αναμένει ο δικαιοκρίτης Λαός. 

Κουρουζίδης:Διαδικαστικά κε πρόεδρε, επειδή απ΄όσα ανάγνωσε  ο κ. 
Δήμαρχος, πιστεύω ότι θα υπάρξει ομοφωνία εκτός από την 5η παράγραφο του 
κειμένου αυτού. Αν δεχτεί ο κ. Δήμαρχος να παραληφθεί το σημείο που λέει « με 
όποιο τίτλο και όποιο περιεχόμενο…», νομίζω ότι θα υπάρξει ομόφωνη απόφαση και 
θα λήξει η συνεδρίαση.  

Ουσουλτζόγλου:Επί της διαδικασίας, πιστεύω ότι για να υπάρξει ομόφωνη 
απόφαση, θα πρέπει  να διαφοροποιηθεί ή να παραληφθεί το καίριο αυτό σημείο στην 
παράγραφο 5, αφού στο έγγραφό της η  Σύγκλητος δηλώνει ότι δεν θα δεχθεί την 
αλαλαγή του γνωστικού αντικειμένου κι αν αυτό γίνει θ’ αρνηθεί την ίδρυση της 
Σχολής. 

Δήμαρχος :Η παρ. 5 πρέπει να παραμείνει  ως έχει για να είμαστε καλυμμένοι 
σε κάθε περίπτωση, αφού υπάρχουν διαβεβαιώσεις του κ. πρύτανη και του κ. 
Χρυσοχοϊδη ότι αν κριθεί απαραίτητο θα γίνει δεκτή η αλλαγή του γνωστικού 
αντικειμένου. Διαφορετικά θα βρεθούμε ανάμεσα στην κόντρα του Υπουργείου με τη 
Σύγκλητο. Η θέης μας είναι δεδηλωμένη. Θέλουμε αυτή τη Σχολή. Ας αφήσουμε 
όμως το Υπ. Παιδείας και τη Σύγκλητο να λύσουν την αντιπαράθεση που υπάρχει 
μεταξύ τους και ν’ αποφασίσουν αυτοί για το γνωστικό αντικείμενο ή την ονομασία 
της Σχολής. 

Ουσουλτζόγλου:Προτείνω ν’αλλάξει το σημείο (5) του σχεδίου ως εξής: 
«Εμμένουμε στην ίδρυση και λειτουργία της Σχολής Ελληνικών Σπουδών και σε 
έσχατη περίπτωση εξουσιοδοτούμε τη Σύγκλητο ν’αποφασίσει για κάποιο άλλο 
γνωστικό- αντικείμενο, με τον όρο ότι θα είναι υψηλής ζήτησης. 

Δήμαρχος:Το ζήτημα είναι κρίσιμο γι’ αυτό σας παρακαλώ να υποχωρήσετε 
και να δεχθείτε το σχέδιο της απόφασης, ως έχει. 

Πρόεδρος :Επειδή οι διαδικαστικές παρεμβάσεις των συναδέλφων τελικά 
αφορούν την ουσία του θέματος, θα προχωρήσουμε κανονικά στη διαδικασία των 
τοποθετήσεων. 

Ουσουλτζόγλου:Οι κεντρικές εξουσίες   μπορεί να έχουν πολιτικές ευθύνες 
και είμαστε έτοιμοι, αν υπάρχουν, να τι καταλογίσουμε. 

Όλοι εδώ υπηρετούμε την Αυτ/ση και όχι κόμματα ή κυβερνήσεις. 
Αλλά ευτυχώς ή δυστυχώς οι κεντρικές εξουσίες είναι μακριά και η ευθύνη η 

συνολική βαρύνει εμάς τους τοπικούς άρχοντες. Είναι δικό μας το πρόβλημα και 
εμείς πρέπει να το αντιμετωπίσουμε. 

Πρέπει όμως να σας ρωτήσω τι κάνατε εσείς γι’ αυτή την υπόθεση. Πόσες 
φορές επισκεφθήκατε τον κ. Ευθυμίου ή τον πρύτανη. 

Παρήλθε ένας χρόνος αδράνειας κι έχουμε όλοι τις ευθύνες μας. Έπρεπε 
επιτακτικά, αν όπως λέτε δεν σας δεχόταν ο κ. Υπουργός, να το ζητήσετε. Γιατί δεν 
επισκεφθήκατε τον πρύτανη μετά το έγγραφο που έστειλε στο Υπουργείο όπου 
εξέφραζε τις αμφιβολίες του για το αν είμαστε έτοιμοι από πλευράς κτιριακής 



υποδομής, για τη λειτουργία της Σχολής. Δεν πήγατε να διαβεβαιώσετε για το 
αντίθετο του πρύτανη προφανώς επειδή δεν είστε έτοιμος. 

Τεράστια η ευθύνη σας που δεν επιλέξατε τη βραχυπρόθεσμη λύση για τη 
στέγαση της Σχολής, σε περίπτωση που καθυστερήσουν οι εργασίες στο στρατόπεδο. 
Επιμένω ότι στο κείμενο της απόφασής μας να φαίνεται ότι μιλάμε για τη 
συγκεκριμένη σχολή. Για να τεκμηριωθεί ένα νέο γνωστικό αντικείμενο απαιτείται 
πολύ χρόνος. Ας κρατήσουμε λοιπόν τα κεκτημένα. 

Δεν νομίζω ότι βρισκόμαστε σε άσχημο σημείο σε ότι αφορά  τις πολιτικές 
αποφάσεις. Φοβάμαι όμως τα χειρότερα  με το θέμα  της στέγασης. Νομίζω πως το 
μεγάλο πρόβλημά μας να προτείνουμε μία προσωρινή λύση στέγασης, σε περίπτωση 
που χρειαστεί, διότι σε τυχόν άμεση επίσκεψη κλιμακίου του Υπουργείου για να δουν 
τις κτιριακές  εγκαταστάσεις, ποιο κτίριο θα τους δείξουμε; 

Δημούλα:Είναι αδύνατο να δεχθούμε ότι κάποιοι δούλεψαν συνειδητά ενάντια 
στην ίδρυση της σχολής, στην οικονομική δυσπραγία που μαστίζει την πόλη μας. Και 
στο διάστημα αυτό δεν παραπλανήθηκε μόνο η δημοτική αρχή αλλά και τα 85 μέλη 
της Συγκλήτου του ΑΠΘ, που με ιδιαίτερο ζήλο εργάστηκαν για το σχεδιασμό, τον 
προγραμματισμό και την υλοποίηση του συγκεκριμένου τμήματος σπουδών. Οι 
τοπικοί άρχοντες δεν πιστεύουν ότι έχουν κωλυσιεργήσει στο θέμα της Σχολής, ούτε 
ότι κανείς απ΄όλους εμάς έχει απαξιώσει την ιδέα της δημιουργίας της. Ίσως αλλού 
είναι οι αιτίες και τα συμφέροντα με αποτέλεσμα τη μη υλοποίηση ακόμη αυτής της 
ιδέας. Τις μεγαλύτερες ευθύνες τις έχει η πολιτεία, αφού το Υπ. Παιδείας 
καθυστέρησε τόσους μήνες ν’απαντήσει. 

Ας παλέψουμε όλοι μαζί αφού αυτό επιβάλλει το συμφέρον της πόλης για τη 
λειτουργία της Σχολής. 

Γκαμπέσης:Το πρόβλημα της οικονομίας στην περιοχή μας είναι οξύτατο. 
Όμως ανάκαμψη και ανάπτυξη δεν φέρνουν μόνο οι Παν/κές Σχολές που έχουν γίνει 
σ’ όλη την Ελλάδα χωρίς να συνδέονται με την παραγωγή. Πρέπει να γίνουν 
επενδύσεις και σε άλλους τομείς όπως η αναβάθμιση του πρασίνου, η καθαριότητα, 
οι ποιοτικές υπηρεσίες, ο τουρισμός για την ανάπτυξη της περιοχής. Διαφορετικά 
μόνο η λειτουργία μιας Σχολής δεν θα βοηθήσει. 

Η νέα δημοτική αρχή κατάφερε να οικοδομήσει και να δημιουργήσει ένα 
Παν/κό χώρο. 

Το ζητούμενο και η ουσία είναι να δεχθούμε μία σχολή τέτοια που να γίνει η 
βάση για ένα Πανεπιστημιακό κέντρο, ώστε μαζί με όλες  τις παραμέτρους που 
ανέφερα να πάρει μία ανάσα η πόλη μας. Η Σχολή που θα γίνει θα πρέπει να είναι 
ανάλογη της ιστορίας μας και με προοπτική και γι’ αυτό πρέπει ν’ αγωνιστούμε όλοι 
ενωμένοι. Συμφωνώ απόλυτα με το σχέδιο της απόφασης. 

Φουρνιάδης:σχετικά με την εξέλιξη των μελετών των κτιρίων του 
στρατοπέδου Αγ.Βαρβάρας όπου θα εγκατασταθεί η Παν/κή Σχολή, η διαρρύθμιση 
των κτιρίων έγινε σύμφωνα με τις υποδείξεις των μηχανικών του Α.Π.Θ. και έχοντας 
σαν βάση το γνωστικό αντικείμενο που αποφασίστηκε αρχικά. Τα επισκευάσιμα 
κτίρια είναι 6, συνολικής επιφάνειας 2.401 τ.μ., στα οποία προβλέπονται 8 αίθουσες 
διδασκαλίας εκ των οποίων οι 2 θα είναι 200 ατόμων, γραφεία διοικητικού 
επιστημονικού προσωπικού, στούντιο, αίθουσα συνεδριάσεων, γραφείο προέδρου 
τμήματος, γραμματεία τμήματος, θυρωρείο, κυλικείο, εστιατόριο, γραφείο συλλόγου 
φοιτητών, χώροι υγιεινής, διάδρομοι και λοιποί κοινόχρηστοι χώροι. Οι 
αρχιτεκτονικές μελέτες έχουν ολοκληρωθεί. Οι στατικές, υδραυλικές, ηλεκτρολογικές 
μελέτες  καθώς και η διαμόρφωση του αύλειου περιβάλλοντος χώρου βρίσκονται σε 
εξέλιξη και θα τελειώσουν εντός του μηνός. Ελπίζω η αλλαγή του γνωστικού 
αντικειμένου, αν θα υπάρξει, να μη δημιουργήσει προβλήματα στις μελέτες.  



Παπαστεργίου:Η σημερινή συνεδρίαση είναι πολύ σημαντική και υπάρχει 
ανάγκη για ενότητα και ομοψυχία, στα οποία νομίζω δεν βοήθησε η εισήγηση του κ. 
Δημάρχου. 

Ενώ η σύγκλητος αποφάσισε να προτείνει τη συγκεκριμένη Σχολή στις 26-3-
03, η πρώτη ουσιαστική ενέργεια της δημοτικής αρχής έγινε στις 15-7-03, μετά 
δηλαδή από 4 μήνες και βέβαια η απάντηση του Υπουργείου ήρθε πάλι με την ίδια 
ταχύτητα στις 28-1-03, δηλ. μετά από 4 μήνες. Εφόσον όλοι θέλουμε την ίδρυση 
Πανεπιστημιακής Σχολής στη Βέροια πρέπει να κατακτήσουμε την ομοψυχία που 
χρειαζόμαστε. Να βγούμε με ομόφωνη πρόταση αφού συζητήσουμε λέξη προς λέξη 
την πρόταση-σχέδιο που πρότεινε ο κ. Δήμαρχος. Για να δημιουργήσουμε αυτή τη 
Σχολή εργαστήκαμε για τόσο χρόνο. Αν αλλάξουμε το αντικείμενο της Σχολής πόσο 
χρόνο θα χρειαστούμε; Μήπως έτσι οδηγούμαστε στη ματαίωση της ίδρυσης της 
Σχολής; 

Κατά την άποψή μου πρέπει μνα επιμείνουμε έντονα στο γνωστικό 
αντικείμενο που αρχικά αποφασίσαμε. Προτείνω να μεταβούμε όλοι οι συνάδελφοι 
με επικεφαλής τον κ. Δήμαρχο στον Υπ. Παιδείας ο οποίος έτσι θα υποχρεωθεί να 
μας δεχτεί. 

Κουρουζίδης:Μετά τη διαβεβαίωση του Δημάρχου και των τεχνικών ότι οι 
κτιριακές εγκαταστάσεις θα είναι  έτοιμες, εγώ προσωπικά καλύπτομαι. Μπαίνει 
όμως  ένα λεπτό ζήτημα δηλ. ότι επειδή πρέπει να καταλήξουμε σε μία ομόφωνη 
απόφαση για να δείξουμε σε όλους ότι η πόλη δεν διαπραγματεύεται τίποτε, θα 
πρέπει διπλωματικά, στο σχέδιο που πρότεινε ο Δήμαρχος, να αποσύρουμε το 5ο 
σημείο, να δούμε τι θα γίνει από την πλευρά της Συγκλήτου και του Υπουργείου και 
αν υπάρξει πρόβλημα, τότε ν’ αντιδράσουμε. Δεν πρέπει τώρα να εκθέσουμε τη 
Σύγκλητο που έχει τη δύναμη να επιμείνει στην αρχική της οπότε δεν μπορεί τότε το 
υπουργείο να αλλάξει το γνωστικό αντικείμενο. Θα πρέπει αντί του προτεινόμενου 
σημείου (5) να πούμε ότι εμμένουμε στις προηγούμενες αποφάσεις μας. 

Σιδηρόπουλος:Είναι ατυχείς και λανθασμένες όλες οι κατηγορίες και οι 
υπαινιγμοί που στρέφονται κατά της δημοτικής αρχής και του κ. Δημάρχου, ο οποίος 
πιστεύω ακράδαντα ότι διαχειρίστηκε και επετέλεσε το θέμα κατά τον καλύτερο 
τρόπο. 

Η ίδρυση της Παν/κής Σχολής σε καμία περίπτωση δεν θ’ αποτελέσει 
πρωταρχικό παράγοντα επίλυσης του οικονομικού προβλήματος στην περιοχή μας, 
γι’ αυτό πρέπει να σκεφτούμε όλοι πιο σοβαρά και υπεύθυνα  και να συναινέσουμε 
σε μία απόφαση όπως διατυπώθηκε από τον κ. Δήμαρχο αν πραγματικά θέλουμε να 
προχωρήσει αυτό το θέμα. 

Ταχματζίδης:Το σημείο (5) στο σχέδιο που προτείνετε είναι αντίθετο με την 
αρχική μας απόφαση, στην οποία εμμένουμε, διότι δεν επιθυμούμε την ίδρυση 
οποιασδήποτε  σχολής αλλά της συγκεκριμένης. Όντως η Σύγκλητος είναι σε 
αντίθεση με το Υπ. Παιδείας και το Υπ. Παιδείας σε αντίθεση με την απόφαση του 
δημοτικού συμβουλίου. 

Εμείς λοιπόν τι θα πούμε; Θα εκθέσουμε τη Σύγκλητο  και θ’ακυρώσουμε το 
ρόλο της, μη παίρνοντας θέση; Είναι ντροπή για την πόλη αυτή η ανατροπή που έχει 
γίνει και εμείς πρέπει να πάρουμε σαφή θέση, να εμμένουμε στην απόφασή μας. 
Ζητάμε τη συγκεκριμένη Σχολή γιατί θ’ αναζωογονήσει τις οικονομικές 
δραστηριότητες της πόλης. Πρέπει λοιπόν ή να εκλείψει το 5ο σημείο ώστε να δοθεί 
στον κ. Δήμαρχο η ευχέρεια της ευελιξίας ή να δηλώσουμε ότι εμμένουμε στο 
γνωστικό αντικείμενο 



Με την επικείμενη απόφαση της Συγκλήτου ας  μεταβούμε όλοι μαζί, δημ. 
συμβούλιο, βουλευτές, κόμματα πολιτικά στον Υπουργό παιδείας για να 
διεκδικήσουμε την υλοποίηση των δικών αποφάσεων αλλά και της Συγκλήτου. 

Γουναράς:στην υπόθεση της Σχολής ο Δήμαρχος ενήργησε σοφά αφού κάθε 
επόμενο βήμα έγινε αφού πρώτα κατοχυρώθηκε το προηγούμενο, δεν παρέσυρε την 
πόλη σε πρόωρους ενθουσιασμούς και εξασφάλισε τις εγκαταστάσεις για τη στέγαση 
της σχολής. Ας του συμπαρασταθούμε λοιπόν όλοι για να προσπαθήσει με 
διπλωματικό τρόπο να λυθεί το πρόβλημα που δημιουργήθηκε ανάμεσα στη 
Σύγκλητο και το Υπ. Παιδείας. Επίσης, εξ ονόματος του Ιατρικού Συλλόγου και του 
προέδρου του κ. Βασιάδη, ο οποίος δεν μπόρεσε να παρευρεθεί εδώ σήμερα, θέλω να 
σας διαβεβαιώσω ότι ο ιατρικός Σύλλογος θα σταθεί αλληλέγγυος και στρατευμένος 
σε κάθε προσπάθεια για την ίδρυση της Σχολής στη Βέροια. 

Τσιαμήτρου:Σε πολύ σύντομο χρονικό διάστημα θα ολοκληρωθεί η μελέτη 
των κτιριακών εγκαταστάσεων και αυτό θα ‘πρεπε να συζητάμε σήμερα καθώς και 
για την ανάθεση και εκτέλεση του έργου. Ευτυχώς ο κ. Δήμαρχος ήταν από την αρχή 
αρνητικός στο θέμα της προσωρινής στέγασης και με την επιμονή  του και τις 
μεθοδευμένες ενέργειες, καθώς και με την εργατικότητα των τεχνικών φτάσαμε στο 
επιθυμητό αποτέλεσμα. Τα κτίρια θα ολοκληρωθούν στο απαιτούμενο χρονικό 
διάστημα. Αλλά θα πρέπει να συμβάλουν το Υπ. Παιδείας και το Παν/μιο ώστε να 
ξεκαθαρίσει και το θέμα του γνωστικού αντικειμένου της ίδρυσης Σχολής. Θέλουμε 
τη Σχολή με αυτό το γνωστικό αντικείμενο αλλά και οποιαδήποτε άλλη σχολή αν 
αυτό τελικά δεν γίνει δεκτό. 

Δάσκαλος:Θα έπρεπε σήμερα να είχε προσκληθεί ο Παν/κός κ. Φωτιάδης ο 
οποίος συνέβαλε καθοριστικά στην ομόφωνη απόφαση της Συγκλήτου για το 
γνωστικό αντικείμενο. Σε δηλώσεις του στον Τύπο ο κ. Φωτιάδης, επιρρίπτει ευθύνες 
για λάθος χειρισμούς της νέας δημοτικής αρχής. 

Ορφανίδης: Έχω την εντύπωση ότι δεν μπορούμε εμείς ν’αποφασίσουμε για 
το γνωστικό αντικείμενο και κακώς το συζητάμε. Δεν πρέπει να παγιδευτούμε 
ανάμεσα στην κόντρα του Παν/μιου με το Υπουργείο. Πιστεύω πως πρέπει να 
δώσουμε εν λευκώ στη Σύγκλητο την απόφαση για το θέμα αυτό. Δεν συμφωνώ όμως  
με την άποψη ότι θέλουμε σχολή όποια κι αν είναι αυτή. Τη σχολή δεν πρέπει να την 
βλέπουμε σαν εμπόρευμα, αφού ο πρωταρχικός της ρόλος είναι να δώσει παιδεία στα 
παιδιά μας. Προτείνω να παλέψουμε μέχρι τέλους την ίδρυση της συγκεκριμένης 
Σχολής και αν αυτό δεν μπορεί να γίνει, έστω με έμμεσους και διπλωματικούς 
τρόπους να γίνει η ίδια Σχολή αλλά με άλλα κριτήρια. Δεν αμφιβάλλω ότι οι 
κτιριακές εγκαταστάσεις θα είναι έτοιμες εγκαίρως θα πρέπει όμως να είμαστε πιο 
σοβαροί στις αποφάσεις μας, και να τις παλεύουμε μέχρι τέλους. Η ίδρυση παν/κών 
σχολών δεν αποτελεί σανίδα σωτηρίας για την οικονομία της Βέροιας. βασικός 
κορμός της οικονομίας της πόλης είναι ο πρωτογενής και δευτερογενής τομέας και 
δυστυχώς είμαστε πίσω σε ότι αφορά την εφαρμογή επενδυτικών κρατικών ή 
Ευρωπαϊκών  προγραμμάτων. Θα ψηφίσω ως έχει το σχέδιο απόφασης που πρότεινε 
ο κ. Δήμαρχος. 

Σακαλής: Δυστυχώς αποδείχθηκε λάθος ο πρώϊμος πανηγυρισμός για την 
ίδρυση της Σχολής από την προηγούμενη δημοτική αρχή, αφού ακόμη δεν ιδρύθηκε. 
Απαράδεκτη η στάση του υπουργείου που μετά από τόσους μήνες μας πληροφορεί 
ότι δεν δέχεται το συγκεκριμένο γνωστικό αντικείμενο. Δεν πρέπει να πάρουμε θέση 
στη διαμάχη μεταξύ της Συγκλήτου και του Υπουργείου. Πρέπει να εγκρίνουμε το 
σχέδιο απόφασης που προτείνει ο κ. Δήμαρχος αφού πιστεύω ότι μας καλύπτει όλους 
και δεν έχουμε χρόνο να κωλυσιεργούμε. Είμαστε έτοιμοι απ’ όλες τις απόψεις για τη 
λειτουργία της Σχολής. 



Μιχαηλίδης:Η τροπή που έχει πάρει το μείζον θέμα της ίδρυσης της Σχολής 
στην πόλη είναι αρνητική είναι θετική όμως  η συστράτευση όλων των φορέων, όπως 
φάνηκε και σήμερα, για την επίλυση του προβλήματος, αν και ήταν καθυστερημένη η 
πρόσκλησή τους αλλά και η συζήτηση του θέματος της Σχολής στην ουσία της. Αν το 
θέμα έφτασε και πάλι σήμερα εδώ πιστεύω ότι οφείλεται  στο ότι η νέα δημοτική 
αρχή δεν πίστεψε πραγματικά στη σχολή αυτή. 

Δεν κάνατε διαδικασίες που έπρεπε να κάνετε από την αρχή του 2003. 
Αφήσατε αιχμές για την προηγούμενη δημοτική αρχή και αφήσατε απ΄έξω τα δικά 
σας λάθη και τις δικές σας παραλείψεις. Δεν υπήρξε πολιτική σπέκουλα αφού αυτή 
θα υπήρχε αν το Υπουργείο δεν μας παραχωρούσε το στρατόπεδο. Διαφωνώ ριζικά 
με το σημείο (5) του σχεδίου απόφασης που πρότεινε ο κ. Δήμαρχος  αφού πιστεύω 
ότι είναι αντιφατικό και δεν παίρνουμε έτσι καμία θέση στη ρητή απόφαση της 
Συγκλήτου. 

Γεωργιάδης:Ενώ όλοι γνωρίζουμε τη διάχυτη απογοήτευση του Βεροιώτικου 
λαού που για μία ακόμη φορά βλέπει την πόλη του έξω από τις παν/κές πόλεις της 
χώρας, αναλωνόμαστε σήμερα σε απόδοση ευθυνών και όχι σε διάλογο ουσίας, 
γόνιμο που θα δώσει μία εφικτή και υλοποιήσιμη απόφαση. 

Δελαβερίδης:Αφού μας δόθηκε η λαμπρή ιδέα του Παν/κού κ. Κ.Φωτιάδη για 
την ίδρυση Σχολής Ελληνικών Σπουδών Απόδημου Ελληνισμού  έγινε η σχετική 
μελέτη σκοπιμότητας και βιωσιμότητας και το 2002 ο Δήμαρχος, το δημοτικό 
συμβούλιο και οι μαζικοί φορείς της πόλης υποστήριξαν ομόφωνα την πρόταση αυτή, 
την προώθησαν και είχαμε την αποδοχή της από τη Σύγκλητο του Α.Π.Θ. Η απόφαση 
της Συγκλήτου όριζε ότι η σχολή αυτή δεν θα συμπεριλαμβάνεται στο 
μηχανογραφικό δελτίο αφού η σχολή θ’ απευθυνόταν καθαρά στον απόδημο 
Ελληνισμό. Η απόφαση του υπουργείου να εντάξει το τμήμα στο μηχανογραφικό 
δελτίο αποκλείει τους Έλληνες της διασποράς. Πιστεύω ότι παίζεται άσχημο παιχνίδι 
από τον  Υπ. Παιδείας κ. Ευθυμίου και τον γενικό γραμματέα κ. Κλάδη, αφού δεν 
έλαβαν υπόψη τους την απόφαση της Συγκλήτου , τη νομική στήριξη του Κοσμήτορα 
της Νομικής Σχολής, το ομόφωνο αίτημα της προηγούμενης δημοτικής αρχής και των 
μαζικών φορέων της πόλης. Συνυπεύθυνη όμως θεωρώ και την νυν δημοτική α΄χη και 
ιδίως τον Δήμαρχο. 

Γαβρίδης:Στην αντιπαράθεση ανάμεσα στο Υπουργείο και τη Σύγκλητο δεν 
βοηθά το 5ο σημείο του σχεδίου αφού ερχόμαστε έτσι εμείς σε αντίθεση με τη 
Σύγκλητο. Εμείς θα πρέπει να στηρίξουμε την απόφαση τη δική μας και της 
Συγκλήτου. Πρέπει να πούμε ότι εμμένουμε στην αρχική μας απόφαση, αφήνοντας 
περιθώρια για τη δημιουργία άλλης σχολής αν αυτό που ζητάμε δεν μπορεί να γίνει κι 
αυτό γιατί πιστεύω ότι δεν υπάρχει νομικό κώλυμα. Προτείνω επίσης στην 4η 
παράγραφο να παραμείνουμε μόνο 2-3 σειρές που υπάρχουν στην αρχή και 
δηλώνουμε πως είμαστε έτοιμοι. 

Με αυτές τις διαφοροποιήσεις στις παραγράφους  4 παρ.5 θα συμφωνήσω με 
το σχέδιο απόφασης. 

Καλαϊτζίδης:Ήταν πολύ σωστή η επιλογή της θέσης της εγκατάστασης της 
Σχολής, η αξιόλογη η ετοιμότητα του Δήμου ως προς τις βασικές του υποχρεώσεις 
προς την Πολιτεία και το Α.Π.Θ. σύμφωνα με το χρονοδιάγραμμα που έχει τεθεί και 
η «οικονομική αυτοτέλεια» που θα έχει ο Δήμος είτε με παραχώρηση των χρημάτων 
από το Υπ. Οικονομικών είτε με τη σύναψη δανείου.  

Η παράγραφος (5) στο προτεινόμενο σχέδιο απόφασης είναι σωστή γιατί η 
Βέροια δεν πρέπει να είναι   μπαλάκι ανάμεσα στο Υπουργείο και τη Σύγκλητο. 
Συμφωνώ και με την άποψη του κ. Νομάρχη για τη μεταφορά της έδρας του 



Παν/μίου Μακεδονίας στην πόλη μας αφού θα έχει θετικές συνέπειες για το Νομό 
μας οικονομικά και πνευματικά. 

Μηλιόπουλος:Στην οποιαδήποτε απόφαση που θα πάρουμε, η οποία ελπίζω 
να είναι ομόφωνη, θα έχουμε  συμπαραστάτες τους κοινωνικούς φορείς της πόλης, γι 
αυτό πρέπει να επιμείνουμε στην αρχική μας απόφαση και την απόφαση της 
Συγκλήτου για ίδρυση Σχολής Ελληνικών Σπουδών και να εξαντλήσουμε κάθε 
χρονικό περιθώριο και κάθε μέσο για να πετύχουμε το στόχο μας, γιατί κανένα 
Υπουργείο και κανένας Υπουργός δεν μπορεί ν’αντισταθεί και να εναντιωθεί στη 
θέληση μιας πόλης και του λαού της. 

Γιαννουλάκης:Η πρόταση του κ. Δημάρχου είναι η ιδανική αφού μας θέτει 
εκτός της αντιδικίας  μεταξύ Υπουργείου παιδείας και Συγκλήτου και καθώς είναι 
τόσο διπλωματικά διατυπωμένη πρέπει να την εγκρίνουμε ομόφωνα.. 

Μπατσαρά :Πέρα από τα πνευματικά, πολιτιστικά και άλλα οφέλη που θα 
προκύψουν από την ίδρυση Παν/κής Σχολής αυτά θα είναι και οικονομικά. Η 
ασθενής και αιμορραγούσα πόλη μας θα αναζωογονηθεί από τη δημιουργία Παν/κής 
Σχολής. Στηρίζω το σχέδιο απόφασης του κ. Δημάρχου αφού η ίδρυση Παν/κής 
Σχολής είναι επιτακτική ανάγκη και δεν έχουμε την πολυτέλεια να χάνουμε  χρόνο 
διαφωνώντας για το όνομα. 

Δήμαρχος: Κάποιοι δεν κατάλαβαν ότι μετά από 1 χρόνο αγώνα της 
προηγούμενης δημοτικής αρχής και 1 χρόνο αγώνα της σημερινής δημ. αρχής, η 
σχολή ακόμη δεν ιδρύθηκε. 

Το θέμα της αναγκαιότητας ίδρυσης Παν/κής Σχολής στην πόλη μας τέθηκε 
αρχικά πριν από 30 χρόνια όταν  δημ. αρχή  ήταν η πλειοψηφία  του κ. Ζαμπούνη. 
Για λόγους που όλοι γνωρίζουμε, σε μία εποχή οικονομικής άνθησης, στη συνέχεια 
δεν διεκδικήσαμε Παν/κή Σχολή. Την τελευταία περίοδο τέθηκε πάλι έντονα το θέμα 
αυτό ύστερα και από την ξεσηκωμό των ανθρώπων του εμπορικού και 
επαγγελματικού κόσμου που έσυρε την προηγούμενη δημοτική  αρχή  και έφερε το 
Μάρτιο του 2002 θέμα για την ίδρυση  σχολής.  

Τότε σχεδίαζαν λανθασμένα την στέγαση  της σχολής στη Στέγη Γραμμάτων 
και τεχνών και στη Δημοτική Αγορά. Η Σύγκλητος τον Απρίλιο του 2002 αντέδρασε 
στην ίδρυση της συγκεκριμένης σχολής. Παρόλα αυτά τον Ιούνιο του 2002, σε 
προεκλογική περίοδο, η Κυβέρνηση εξήγγειλε στα πλαίσια του συνολικού πλάνου 
των Παν/κών σχολών, τη δημιουργία σχολών στη Βέροια, Νάουσα και Έδεσσα. Η 
τότε Επιτροπή που είχε συγκροτηθεί κατόρθωσε να πείσει τη Σύγκλητο ν’αλλάξει 
γνώμη και να δεχθεί αυτό το γνωστικό αντικείμενο. Αλλά απόφαση δεν πάρθηκε τότε 
και το Νοέμβριο ήρθε ξανά το θέμα της σχολής σαν να είχε αυτή ιδρυθεί 
Ανακαλέσαμε τότε όλες τις προηγούμενες αποφάσεις μας και ο τότε Δήμαρχος 
απαιτούσε από τον κ. Νομάρχη την παραχώρηση, με όποιες αρνητικές συνέπειες κι 
αν είχε για την πόλη, κάποιου Γυμνασίου για τη στέγαση της Σχολής, ενώ η Σχολή 
δεν είχε ακόμη ιδρυθεί. 

Ανακαλέσαμε τότε όλες τις προηγούμενες αποφάσεις μας και ο τότε 
Δήμαρχος απαιτούσε από τον κ. Νομάρχη την παραχώρηση, με όποιες αρνητικές 
συνέπειες κι αν είχε για την πόλη, κάποιου Γυμνασίου για τη στέγαση της Σχολής, 
ενώ η Σχολή δεν είχε ακόμη ιδρυθεί. Έλεγα τότε να μην ξεσηκώνουν άδικα τον 
κόσμο σε πανηγυρισμούς αλλά να περιμένουμε πρώτα την έκδοση του σχετικού 
Προεδρικού Διατάγματος.  

Υπάρχει μεγάλη παραπληροφόρηση πολιτική και ιδιοτέλεια από την πλευρά 
της προηγούμενης δημοτικής αρχής για το θέμα της σχολής, για να φθείρουν την 
σημερινή δημοτική αρχή και εμένα προσωπικά. Δεν είμαστε στο τελικό στάδιο  για 
τη δημιουργία της σχολής αλλά στην αρχή, αφού δεν γνωρίζουμε που θα οδηγήσει η 



διαμάχη μεταξύ του Υπουργείου και της Συγκλήτου. Είπατε κ. Παπαστεργίου ότι η 
πρώτη ουσιαστική ενέργεια  έγινε τον Ιούνιο ενώ μόλις τον Ιανουάριο στείλαμε 
έγγραφο στο Υπ. Εθνικής Άμυνας με το οποίο ζητούσαμε την παραχώρηση του 
στρατοπέδου.  

Εσείς δεν συμμετείχατε στη συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου που 
ομόφωνα πήραμε απόφαση αρχές Φεβρουαρίου όταν συζητούσαμε τον 
προϋπολογισμό να συνάψουμε δάνειο 1.000.000€ από το Ταμείο Παρακαταθηκών; 
Δεν είναι ουσιαστική ενέργεια αυτή για την ίδρυση της Σχολής; Εσείς κ. 
Παπαστεργίου και οι άλλοι συνάδελφοι δεν  συμμετείχατε στη συνεδρίαση του 
Μαϊου που ψηφίσαμε με ομόφωνη απόφαση πάλι την παραχώρηση του στρατοπέδου 
από το Υπουργείο Εθνικής Άμυνας; Εσείς κ.Παπαστεργίου δεν πήρατε την απόφαση 
πριν 2 μήνες να προκηρύξουμε τη  μελέτη εκτίμησης και αξιοποίησης του 
στρατοπέδου προκειμένου να τα πολεοδομήσουμε για να μας παραχωρήσει στη 
συνέχεια την κυριότητα; Που είδατε λοιπόν ότι ξυπνήσαμε τον Ιούνιο και κάναμε 
ουσιαστικές ενέργειες; Τον Φεβρουάριο πάρθηκε η απόφαση. Η Σύγκλητος 
καθυστέρησε. Δεν έγινε μόνο από την δική μου πίεση, αλλά  και από την πίεση της 
προηγούμενης Δημοτικής Αρχής. Κι ως όφειλα υλοποίησα αυτές τις αποφάσεις. Και 
ενεργούσα προς την κατεύθυνση αυτή και πολεμούσα.. 

Γιατί δεν ήρθατε μαζί μου στην Αθήνα όταν σας το ζήτησα; Ένα σώμα 
είμαστε. Δέκα φορές κατέβηκα στο Υπουργείο Εθνικής Άμυνας και άλλες δέκα στο 
Υπουργείο Παιδείας αλλά δεν μπόρεσα να δω Υπουργό. Από την αρχή ήμουν και 
είμαι ξεκάθαρος. Ούτε προσωρινές λύσεις, ούτε προχειρότητες. Εμείς με σεβασμό, με 
συνέπεια, αταλάντευτα σταθερά, πάγια και αενάως λέγαμε. Προσωρινή και οριστική 
λύση  στο στρατόπεδο. Κι εδώ θέλω να ευχαριστήσω για άλλη μία φορά τον 
στρατηγό γιατί μου είπε ότι δεν φεύγει η ΤΑΞΥΠ, μου υπέδειξε δε το άδειο 
στρατόπεδο και από την επομένη της 21 Ιανουαρίου ανασκεύασα τα έγγραφα και τα 
ξαναέστειλα στο Υπουργείο Εθνικής Άμυνας και όπου αλλού χρειαζόταν για να 
πάρουμε το στρατόπεδο. Τον Απρίλιο μας κοινοποίησαν το έγγραφο. Ούτε και τώρα 
ακόμη είμαι σίγουρος για τα αποτελέσματα των ενεργειών μας αν δεν έχω γραπτά 
χαρτιά στα χέρια μου. 

Ούτε είπα τίποτα, ούτε κάνω μυστική διπλωματία, έφερνα υπεύθυνα στο 
Σώμα ότι είχα γραπτό, αυτό έκανα και σήμερα. 

Σε ότι αφορά την 5η παρ., ο κ.Γαβρίδης έβαλε κάπου και την 4η παρ., επιμένω 
στη θέση μου αυτή και σας παρακαλώ να εγκαταλείψετε εσείς τη δική σας θέση και 
να είναι ομόφωνη η απόφαση.  

Πρώτα για την 4η παρ. Θέλω να πω ότι από τον Μάϊο είχα ζητήσει  να έρθουν 
οι μηχανικοί της Συγκλήτου να δώσουν  το κτιριολογικό πρόγραμμα. Οι μηχανικοί  
ήρθαν τον  Αύγουστο, έκαναν το κτιριολογικό πρόγραμμα και κάνουμε τώρα  τις 
μελέτες. Η Σύγκλητος θέλει να δει γραπτά ότι έχουμε  εξασφαλισμένα τα χρήματα. 
Θέλω να είναι διασφαλισμένο στη Σύγκλητο ότι και χρήματα να μη μας δώσει η 
Κυβέρνηση, όποια  κι αν είναι αυτή, εμείς πήραμε απόφαση και προχωράμε το 
δάνειο. 

Στην  επίμαχη 5η παρ. Λέμε στην Κυβέρνηση που δεσμεύτηκε για Σχολή στη 
Βέροια να την φέρει με Προεδρικό Διάταγμα και στη Σύγκλητο που δεσμεύτηκε γι’ 
αυτό το γνωστικό αντικείμενο να το ονομάσει όπως λέει η Προϊσταμένη της Αρχή. 
Υπενθυμίζουμε πως ολόκληρη η πόλη προσδοκά τη λειτουργία της Σχολής με όποιο 
τίτλο και όποιο περιεχόμενο επιθυμούν. 

Που είναι το νομικό πρόβλημα ότι δεν μπορεί να ιδρύσει το Υπ. Παιδείας 
Σχολή Τριτοβάθμιας Εκπαίδευσης στην οποία δεν θα εισάγονται Έλληνες φοιτητές 
του Εσωτερικού; 



Τα έγγραφα από τα οποία φαίνονται οι ενέργειες  που έκανε η παρούσα  δημ. 
αρχή είναι στη διάθεσή σας. 

Κε Δάσκαλε, ο κ. Φωτιάδης δεν είπε μόνο αυτά που αναφέρατε. Αναφέρθηκε 
και στην ευθύνη της Πολιτείας για τη μη ίδρυση της Σχολής. 

Και η ευθύνη αυτή πιστεύω ότι είναι μεγάλη αφού ενώ το Υπουργείο είχε την 
απόφαση του Α.Π.Θ. μας απάντησαν ότι η Σχολή αυτή δεν μπορεί να γίνει 8 μήνες 
μετά. Η απόφαση της Συγκλήτου προέβλεπε ότι το τμήμα αυτό δεν θα 
συμπεριλαμβανόταν στο μηχανογραφικό και ότι οι φοιτητές θα εισάγονταν με 
εξετάσεις στην Ελληνική γλώσσα κλπ. 

Δεν είναι θέμα λοιπόν αν έχουμε τα κτίρια ή όχι. Ας φέρουν τη Σχολή και 
εμείς το κτίριο θα το έχουμε έτοιμο. 

Και γι’ αυτό εργαστήκαμε  άοκνα όλοι. Δεν φοβάμαι να παραδεχθώ ότι τότε 
έλεγα για Γεωπονοδασολογική Σχολή. Όμως για το καλό της πόλης ψήφισα την 
ίδρυση της Σχολής Ελληνικών Σπουδών. 

Εργάστηκα και εργάζομαι γι’ αυτή τη Σχολή. Δεν τορπίλισα εγώ αυτή τη 
δημιουργία της αφού 3 μήνες οι μηχανικοί του Δήμου δούλευαν τα σχέδια και τις 
μελέτες και βήμα-βήμα παρακολουθούσα τον φάκελο. Πρέπει λοιπόν σήμερα να 
χαμηλώσουμε όλοι τους τόνους και να πάρουμε ομόφωνη απόφαση. 

Κύριε Μιχαηλίδη, απαντώντας στον κ. Παπαστεργίου, είπα πότε και πως 
εισήχθη το θέμα στο Δημ. Συμβούλιο και πόσες φορές και τι αποφάσεις πήραμε. 
Συμμετείχατε εσείς στη λήψη των αποφάσεων και για το στρατόπεδο που πήραμε τον 
Μάϊο και δεν ήταν τον Ιούλιο. Άρα η παρούσα Δημοτική αρχή δεν κωλυσιέργησε. 
Κάνω έκκληση να ψηφίσουμε αυτό το σχέδιο της απόφασης, όπως κατατέθηκε και να 
πάμε και στη Σύγκλητο και στο Υπουργείο με ομόφωνη απόφαση. 

Πρόεδρος: Σεβασμιώτατε μήπως θα θέλατε το λόγο; 
Σεβασμιότατος Μητροπολίτης:θα ήθελα να παρακαλέσω, επειδή πιστεύω ότι 

ουσιαστικά δεν διαφωνείτε στο 5ο σημείο, να φύγουμε όλοι από εδώ ενωμένοι, με μία 
φωνή για να πετύχουμε αυτό που θέλουμε. Αν φύγουμε όμως διχασμένοι, νομίζω ότι 
ούτε τη Σχολή θα πετύχουμε, αυτή που θέλουμε, με όποιο όνομα της δώσουν. 

Νομάρχης: Σ’αυτήν την πόλη και σ’ αυτόν το Νομό κάναμε πολλά λάθη και 
δεν πρέπει να ξαναγίνουν. Θέλω να σας θυμίσω, πότε ξεκίνησαν οι προσπάθειες για 
την απόκτηση Πανεπιστημιακών Σχολών. Ξεκίνησαν πολύ έγκαιρα αλλά δυστυχώς οι 
πολιτικοί όλοι του Νομού δεν άσκησαν τις απαιτούμενες πιέσεις. Μετά την 
κατάργηση των Τεχνικών Σχολών της Νάουσας, υπήρχαν έτοιμα τα κτίρια, υπήρχαν 
οι δεσμεύσεις και ποτέ δεν δημιουργήθηκε η Πανεπιστημιακή Σχολή. Είμαι βέβαιος 
ότι η Σχολή θα γίνει πραγματικότητα, μόνο μ’αυτό που είπε ο Δήμαρχος, δηλαδή με 
την αναγραφή της στο Μηχανογραφικό Δελτίο. Θα τα καταφέρουμε να λύσει ο 
Δήμος τα προβλήματα. Δεν υπάρχει καμία αμφιβολία σ’ αυτό, το θέμα είναι να 
γραφτεί στο Μηχανογραφικό Δελτίο για τον Οκτώβριο του 2004. Εάν δεν γραφτεί, να 
μη συζητάμε. Στο επίμαχο θέμα, δεν θα έκανα παρέμβαση, πήρα το θάρρος από τον 
Σεβασμιότατο. Καταρχάς, το σχέδιο λέει επί λέξει: «Υπενθυμίζουμε πως ολόκληρη η 
πόλη προσδοκά τη λειτουργία της Σχολής». Ποιάς Σχολής. Έχουμε καμία άλλη 
Σχολή για την οποία συζητάμε; Παρακάτω λέει: «Μ’ όποιον τίτλο και όποιο 
περιεχόμενο θέλουν να την προικίσουν». Η Σχολή είναι αυτή και δεν τρέφω την 
ψευδαίσθηση ότι η αλλαγή τίτλου μιλάει για άλλη Σχολή.Αυτό το Δημοτικό 
Συμβούλιο, το οποίο σήμερα συνεδριάζει εκτάκτως δεν συζήτησε και δεν αποφάσισε 
για άλλη Σχολή. Εχει ειλημμένες αποφάσεις γι αυτή τη συγκεκριμένη 
Σχολή.Παράκλιση δική μου λοιπόν πρέπει να είναι ομόφωνη η απόφαση και μήπως κ. 
Δήμαρχε  θα πρέπει να μπει κι ένα άλλο ζήτημα .Είπατε ότι την Τετάρτη συνεδριάζει 
η Σύγκλητος. Μήπως θα πρέπει η επιτροπή να μη μείνει στο αύριο ή στην τετάρτη το 



πρωϊ αλλά να επισκεφθούμε τον Πρύτανη και να τον πιέσουμε να αποδεχτεί την 
απόφαση, να εγγυηθούμε όλοι ότι δεν υπάρχει θέμα κτιριολογικό, κι από κει και πέρα 
να  ξεκαθαρίσει τη θέση του το Υπουργείο που έχει υποχρέωση. Γιατί είτε θέλουμε, 
είτε όχι την τελική ευθύνη για την ίδρυση του όποιου Πανεπιστημίου που είναι ο 
μεγάλος στόχος, του όποιου νέου τεχνολογικού Ιδρύματος, της όποιας Σχολής και του 
όποιου τμήματος ανήκει στην εκάστοτε πολιτική ηγεσία του υπουργείου παιδείας και 
κατ’ επέκταση της Κυβέρνησης. Ας είμαστε λοιπόν εμείς  ομονοούντες και είναι 
κοντά ο χρόνος που θα δούμε αν τελικά εισακουστήκαμε  ή όχι για να μιλήσουμε τότε 
για ευθύνες. Εγώ πιστεύω ότι οι ευθύνες δεν υπάρχουν στην κοινωνία της Βέροιας 
και στην κοινωνία της Ημαθίας γιατί είναι ένας πόθος, που μπορεί ο καθένας βα 
βλέπει από διαφορετική  οπτική γωνία, αλλά είναι ενιαίος όσον αφορά το 
περιεχόμενο κι αυτόν καθ’ αυτόν τον στόχο. Παράκληση θερμή σ’ ένα τόσο σοβαρό 
θέμα, πρέπει να υπάρχει ομοφωνία στην απόφαση. 

Χατζόγλου: Οποτε έχουν κληθεί οι φορείς και μιλώ εξ ονόματος όλων των 
επαγγελματικών φορέων σ΄ οποιοδήποτε Δημοτικό Συμβούλιο ο μόνος λόγος της 
παρουσίας μας είναι στο να βοηθήσουμε με τον τρόπο μας και να συμπράξουμε με τις 
όποιες δυνάμεις μας για την επίτευξη ενός κοινού αγώνα που δεν έχει κανείς από εδώ 
το δικαίωμα να τον υπερασπίζετε για τον εαυτό του. Θα συμφωνήσω απόλυτα με τον 
Σεβασμιότατο και τον κ. Νομάρχη καθώς και με όλους όσους είχαν το πνεύμα της 
σύμπνοιας και της συστράτευσης όλων μας γιατί και γιαυτό κληθήκαμε σήμερα, να 
επιβεβαιώσουμε τη θέση μας ως φορείς αλλά κι εδώ μέσα ως εσείς δημοτικοί 
σύμβουλοι και ο πρώτος βαθμός Τοπικής Αυτοδιοίκησης, αν εμμένουμε στην 
απόφασή μας για το συγκεκριμένο γνωστικό αντικείμενο της Σχολής. Νομίζω ήταν 
δεδομένη η δική μας θέση, την επαναβεβαιώνουμε κι αν μπει η λέξη στο 
συγκεκριμένο θέμα να γραφτεί η λέξη συγκεκριμένης Σχολής και τελειώνει η ιστορία. 
Για να λυθεί πλέον η απορία ότι απευθυνόμαστε για την ίδια Σχολή. Γιατί θα ήταν 
εμπαιγμός, εμείς οι φορείς να ερχόμαστε να επιβεβαιώσουμε τη στήριξή μας στην 
απόφαση του Δημ. Συμβουλίου και την πρόθεση του Δημάρχου και της Δημοτικής 
Αρχής στο να διεκδικήσουμε τη συγκεκριμένη σχολή και από την άλλη να μιλάμε για 
μία αόριστη σχολή. Θεωρώ ότι μιλάμε για τη συγκεκριμένη σχολή οπότε μπορούμε 
να γράψουμε αν βάλουμε μία λέξη στην παράγραφο 5 και να πούμε ότι 
υπενθυμίζουμε πως ολόκληρη η πόλη προσδοκά τη λειτουργία της συγκεκριμένης 
Σχολής με όποιον τίτλο και όποιο περιεχόμενο θελήσουν. Αν μπει αυτή η λέξη 
νομίζω ότι λύνεται και η όποια παρεξήγηση. Θεωρώ ότι για μας η ουσία δεν αλλάζει, 
ο σκοπός μας είτε για κάποιους που θεωρούν την πανεπιστημιακή οποιαδήποτε σχολή 
θα λύσει το οικονομικό πρόβλημα της πόλης, κανείς δεν είπε  ότι το οικονομικό 
πρόβλημα και η οικονομική κρίση που διέρχεται η πόλη θα λυθεί από μία σχολή ή 
από δύο σχολές ή από οποιοδήποτε πανεπιστήμιο. 

Είναι όμως ένας τρόπος ή ένα πετραδάκι σ΄ αυτό που λέγεται οικοδόμημα 
οικονομικής ανάπτυξης του νομού. Κι  ο πρωτογενής και ο δευτερογενής και ο 
τριτογενής τομέας έχει ανάγκη στήριξης. Ολοι μαζί συνθέτουν την οικονομική 
ανάταση κι έτσι ας μη τα βάζουμε ξεχωριστά, προσπαθούμε και είμαστε στο πλευρό 
σας να στηρίξουμε την όποια προσπάθεια έχει αυτή την θέληση και αυτό τον καλό 
σκοπό. 

Κουρουζίδης: Διαδικαστικά κε Πρόεδρε, αν πραγματικά δέχεται τη λέξη αυτή 
ο κ. Δήμαρχος να ενταχθεί στο κείμενο, τότε νομίζω ότι κλείνουμε, τελειώνουμε. 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αυτό είναι θέμα ουσίας κε Κουρουζίδη και ενδεχομένως κάποιος 
συνάδελφος να μη συμφωνεί. Προχωρούμε στις δευτερομιλίες. 

Ουσουλτζόγλου: Στόχος δικός μας είναι σίγουρα η ομοφωνία, απλώς 
πασχίζουμε να προλάβουμε οποιαδήποτε παρερμηνεία ή οποιαδήποτε ενέργεια 



μπορεί να προκύψει από κάποια λάθος δική μας διατύπωση. Και νομίζω ότι αυτό το 
δικαίωμα το έχουμε και με το παραπάνω. Ζητώ για δεύτερη φορά συγνώμη από τους 
καλεσμένους μας οι οποίοι υπομονετικά μας παρακολουθούν. Την ιστορία κ. 
Δήμαρχε την γνωρίζουμε πάρα πολύ καλά, δεν χρειαζόταν να αναφερθεί γιατί 
συνέχεια αυτής της παράταξης της τριαντακονταετίας είμαστε εμείς στο δημοτικό 
συμβούλιο, άρα γνωρίζουμε πάρα πολύ καλά τι προηγήθηκε. Το νομικό κώλυμα είμαι 
σίγουρη ότι θα λυθεί, ας τα δούμε τα πράγματα λιγάκι θετικά, ούτως ή άλλως για να 
θεσμοθετηθεί το ανοιχτό πανεπιστήμιο σε δέκα λεπτά έγινε νόμος και πέρασε. Αν 
λοιπόν εμείς πιέσουμε, αν είμαστε εκεί, αν δεν ολιγωρήσουμε νομίζω ότι όλα 
μπορούν να ξεπεραστούν. Κανέναν δεν συμφέρει να κάνει του κεφαλιού του. Αν 
κάποιος αναρωτήθηκε γιατί άργησε να απαντήσει ο υπουργός και πέρασε τόσος 
καιρός, αυτό έγινε γιατί προφανώς δεν ενοχλήθηκε. Αυτή είναι η άποψή μου. Σαφώς 
δεν πιστεύω ότι θα λυθεί το οικονομικό πρόβλημα της πόλης ή του νομού, αλλά λίγο 
να προσπαθήσουμε να μη φύγει το Β΄ Σώμα Στρατού, λίγο το θέμα των Σχολών 
νομίζω ότι μπορούμε να δώσουμε μία ανάσα στην ήδη πληγείσα πόλη μας. Το 
προεδρικό διάταγμα φρονώ ότι είναι μία τυπική υπόθεση. Μιλήσατε για απόντες 
αλλά σειρά σας είναι να αποδείξετε ότι η πόλη αυτή δεν σας υπερεκτίμησε. Οσο για 
την πρόσκληση να κατέβουμε στην Αθήνα, εκτός από τον τρόπο που τέθηκε εδώ, δεν 
λάβαμε άλλη πρόσκληση. Νομίζω ότι αν συμπεριληφθεί η λέξη θα μπορούσαμε να 
συμφωνήσουμε. 

Θα μπορούσε μία διαπαραταξιακή επιτροπή να συντάξει ένα κείμενο και να 
τελειώσει η υπόθεση. Καθυστερήσαμε, κολλήσαμε σε πράγματα που πιστεύω 
μπορούσαμε να μην κολλήσουμε. 

Δημούλα: Μπορεί ο κ. Δήμαρχος να είχε εκφράσει μία διαφορετική άποψη 
στην προηγούμενη Δημοτική Αρχή ή τις ανησυχίες του και καλά έκανε τότε, από τη 
στιγμή όμως που πάρθηκε η τελική απόφαση για τη συγκεκριμένη Σχολή την 
υποστήριξε και θεωρώ πάρα πολύ άδικο να επιρρίπτονται ευθύνες στο Δήμαρχο για 
κωλυσιεργία όταν ξέρω και ξέρουμε όλοι μας, πόσο πολύ ενδιαφέρθηκε και πόσες 
ενέργειες έκανε για τη δημιουργία της συγκεκριμένης Πανεπιστημιακής Σχολής στην 
πόλη μας. Προσωπικά θα στηρίξω την πρόταση και δεν θα μπω στη διαμάχη του 
υπουργείου με τη Σύγκλητο και θα την υποστηρίξω όπως ακριβώς είναι γραμμένη. 

Γκαμπέσης: Αν θελήσουμε να ασχοληθούμε με το συντακτικό, τη γραμματική 
και οτιδήποτε άλλο ή με την ανάλυση ενός κειμένου θα εξαντλήσουμε πολύ χρόνο 
και θεωρώντας, όπως γνωρίζουμε και όπως αναφέρθηκε ότι ο δήμαρχος έκανε ό,τι 
καλύτερο, όσον αφορά το χειρισμό των αποφάσεων που σ΄ αυτή την αίθουσα 
πάρθηκαν και φτάσαμε σ΄ ένα καλό σημείο, είναι η ώρα όλοι μας να αφήσουμε τους 
εγωισμούς, και να ομονοήσουμε επιτέλους με ή χωρίς αυτόν τον όρο κι επειδή θεωρώ 
ότι ο Δήμαρχος έχει το λόγο του να θέλει το κείμενο όπως το έχει διατυπώσει, 
προτείνω και κάνω κι εγώ έκκληση στους φίλους της μειοψηφίας να δώσουμε τη 
δυνατότητα στο Δήμαρχο να χειριστεί ένα θέμα Κάνω κι εγώ με τη σειρά μου αυτή 
την έκκληση και παρακαλώ τους συναδέλφους να το ξανασκεφτούν. 

Ταχματζίδης: Συμφωνώ ν΄ αφήσουμε τους εγωισμούς γιατί ομοφωνία δεν 
είναι να λέμε ότι αυτό είναι το κείμενο και ψηφίστε το. Είναι μία συγκεκριμένη 
πρόταση των φορέων την οποία αποδέχομαι, να μπει η λέξη «συγκεκριμένη» σχολή. 
Αυτό είναι για να πετύχουμε την ομοφωνία συνδιαμορφώνοντας ένα κείμενο και όχι 
κατεβάζοντας ένα κείμενο που ζητάτε να ψηφίσουμε ως έχει. 

Παπαστεργίου: Πρέπει νομίζω να αποκατασταθεί η αλήθεια. Καταρχάς εγώ 
τον Δήμαρχο δεν τον θέλω να τον παίρνει κανείς από το χεράκι για να τον πάει στον 
υπουργό, γιατί πιστεύω απόλυτα ότι η κυβέρνηση είναι του ελληνικού λαού και ο 
δήμαρχος είναι ο εκπρόσωπος της πόλης και είναι υποχρεωμένος κάθε υπουργός να 



ανταποκρίνεται στα αιτήματα του Δημάρχου. Αν όχι, θα παρέμβουμε όλοι δυναμικά 
να το πετύχουμε κι αν θέλει οποιοσδήποτε υπουργός ας μη δεχτεί το δημοτικό 
συμβούλιο της Βέροιας. Το δεύτερο που θέλω να πω είναι για την 
παραπληροφόρηση. Κόψατε από αυτά που είπα μία λέξη. Ότι σύμφωνα με το δικό 
σας έγγραφο είπα το οποίο στείλατε στη Γενική Γραμματεία Αθλητισμού, στον 
Ειδικό Γραμματέα τον κ. Κλάδη, παρουσιάζετε σαν ουσιαστική ενέργεια ότι στείλατε 
έγγραφο για να ζητήσετε το στρατόπεδο στις 15.7 κι έτσι είναι. Γιατί το στρατόπεδο 
δεν το δίνουν ούτε οι βουλευτές, ούτε το Δημοτικό Συμβούλιο. Αν θυμάστε το Δημ. 
Συμβούλιο αποφάσισε για το στρατόπεδο αρχές Απρίλη κι αν θυμάστε σ΄ εκείνη τη 
διαδικασία σας είχα πει να τρέξετε και θα είμαι κοντά σας στην ενέργεια αυτή για τη 
Σχολή. Επομένως η ουσία είναι αυτή, ότι η πρώτη ενέργεια έγινε τότε. Οσον αφορά 
την πρόταση. Στην πρωτομιλία μου έκανα έκκληση για ομοφωνία και χαίρομα που  
όλοι στη δευτερομιλία υιοθέτησαν αυτή τη στάση. Κι εγώ αυτή τη στάση θα 
υιοθετήσω, συμφωνώ με το σχέδιο απόφασης όπως ακριβώς αναφέρεται κι έχει 
διατυπωθεί από τον κ. Δήμαρχο με μόνη και μοναδική την προσθήκη που είπε ο κ. 
Χατζόγλου, γιατί ουσιαστικά αυτά τα οποία είπε ο κ. Δήμαρχος προφορικά, τα 
τοποθετεί σαφέστατα και εγγράφως.  Κατά συνέπεια δεχόμαστε όλα τα υπόλοιπα, 
όπως ακριβώς τα έχετε, μ΄ αυτήν μόνο την προσθήκη. 

Φουρνιάδης: Δεν περίμενα να ομοφωνήσουμε. Ακόμη και σήμερα που 
υπάρχει το έγγραφο της χρήσης του στρατοπέδου έχει επισκευάσιμη επιφάνεια 2.401 
τ.μ. άρα δεν υπάρχει σύμπνοια. Θέλω να διαβεβαιώσω το δημ. Συμβούλιο και τους 
φορείς ότι ο Ηφαιστος με τους μηχανικούς και το προσωπικό που διαθέτει έχει τη 
δυνατότητα και τη μεγάλη εμπειρία σε ανάλογα έργα επισκευής κτισμάτων, ώστε 
έγκαιρα να ολοκληρωθούν τα έργα ώστε το 2004 να λειτουργήσει η Σχολή. 

Κουρουζίδης: Θα πρέπει το Δημ. Συμβούλιο να καταλήξει σε ομόφωνη 
απόφαση. Και θα πρέπει να δεχτούμε αυτό που είπε ο Πρόεδρος ο κ. Χατζόγλου να 
ενταχθεί μέσα στο κείμενο η συγκεκριμένη λέξη  και να κλείσει το θέμα. 

Σιδηρόπουλος: Θα είμαι σύντομος, σαφής αλλά και λιγάκι ωμός. Φοβάμαι ότι 
η άρνηση αποδοχής της 5ης παραγράφου από το εν λόγω έγγραφο δείχνει τις αληθινές 
προθέσεις της αξιωματικής αντιπολίτευσης, παρά τα γεγονότα τα οποία παραστατικά 
και ξεκάθαρα παρέταξε ο κ. Δήμαρχος. Πολλοί εκ των συναδέλφων ή σχεδόν όλοι σε 
μεγάλο βαθμό βρίσκονται μέσα, κοντά και δίπλα στην εξουσία της δημοτικής αρχής 
και κοντά στην εξουσία της κρατικής κυβερνητικής αρχής. Επομένως και με τη δομή 
της εξουσίας με την οποία υφίσταται εδώ και πολλά χρόνια αν πραγματικά ήθελαν να 
βοηθήσουν στην επίλυση του προβλήματος είχαν τη δυνατότητα να το κάνουν. Δεν 
το κάνουνε και οι τοποθετήσεις τους και οι απόψεις τους, εμένα προσωπικά δεν με 
πείθουν για τις αγαθές προθέσεις τους όσον αφορά την επίλυση του θέματος ή 
τουλάχιστον να πω ότι ακολουθούν μία λανθασμένη αντιπολιτευτική τακτική μέσα 
στο Δημ. Συμβούλιο. 

Ορφανίδης: Εγώ επιμένω και λέω ότι αφού υπάρχει σύμπνοια και είναι 
οφθαλμοφανής ταλαιπωρούμε τους εαυτούς μας και το κοινό και δεν καταλήγουμε σε 
ένα σχέδιο απόφασης το οποίο είναι οφθαλμοφανές ότι συμφωνούν όλοι. Είτε όπως 
το προτείνουν οι φορείς είτε όχι, το νόημα είναι το ίδιο. Μία είναι η ουσία, ότι πρέπει 
να πάμε σύμφωνοι και ομόφωνοι όπου θέλουμε να διεκδικήσουμε. Κι ένας να μη 
συμφωνεί, δίνουμε πάτημα προς τρικλοποδιές. Το κρίμα στο λαιμό του καθενός. 

Γουναράς: Δεν καταλαβαίνω την επιμονή να συγκεκριμενοποιηθεί η Σχολή. 
Κανένας δεν αρνήθηκε ότι η Σχολή είναι αυτή. Γιατί αυτή η επιμονή. Δηλαδή σε 
περίπτωση που το Υπουργείο έχει αντίθετη γνώμη θα τα τινάξουμε όλα στον αέρα; 
Είναι φανερό ότι πρέπει να ψηφιστεί αυτή η διπλωματική διατύπωση που έβαλε ο κ. 
Δήμαρχος. 



Τσιαμήτρου: Νομίζω ότι ο κ. Δήμαρχος έχει το δικαίωμα να επιλέξει αν θα 
πρέπει να μπει αυτή η επιπλέον λέξη ή όχι. Φαντασθείτε να είχε υποχωρήσει στην 
προσωρινή στέγαση της Σχολής και να είχαμε σήμερα νοικιάσει ένα κτίριο απρόσωπο 
που δεν θα είχε καμία σχέση με το φυσικό περιβάλλον ενός Πανεπιστημίου και δεν 
θα είχε τις απαραίτητες προϋποθέσεις κι επίσης θα επιβαρυνόμασταν με μία τεράστια 
δαπάνη η οποία στο τέλος θα πήγαινε χαμένη και δεν θα ενδιαφερόμασταν ούτε για 
το οικόπεδο της Σχολής και μπορεί σήμερα να μην είχαμε ούτε το Στρατόπεδο. 

Σακαλής:  Απ΄ αυτά που άκουσα μπορώ να πω ότι εγώ δεν δέχομαι σε καμία 
περίπτωση ότι η νέα Δημοτική Αρχή ολιγώρησε στην ίδρυση της νέας 
πανεπιστημιακής σχολής. Αλλά θα πρέπει κάποια πράγματα να λέγονται με το όνομά 
τους. Να υπενθυμίσω κάποια πράγματα για τα οποία όπως είπα πρέπει να λέγεται η 
αλήθεια και πρέπει να τα θυμόμαστε. Όταν πριν από αρκετό καιρό ο κ. Χρυσοχοίδης 
είχε δώσει συνέντευξη για την ίδρυση των Σχολών Βέροιας – Νάουσας είχε πει ότι 
εάν δεν λυθεί το ζήτημα από το Δήμο μέσα σε 15 μέρες, θα αναλάβει πρωτοβουλία 
για να λύσω το ζήτημα. Σε ερώτηση δημοσιογράφων ότι δεν έχει υπογραφεί το 
προεδρικό διάταγμα είπε ότι αυτό είναι τυπικό κάτι που είπε και η κα 
Ουσουλτζόγλου. Είναι όμως ουσιαστικό και θα θυμίσω στην κα Ουσουλτζόγλου όταν 
κατηγορούσε τον Δήμο ότι δεν άνοιξε ένα γραφείο να παίρνει πληροφορίες ο κόσμος 
που θα απευθύνεται για να κάνει αιτήσεις για τη Σχολή η οποία δεν ιδρύθηκε ακόμη. 
Κάνω έκκληση να ψηφιστεί το σχέδιο απόφασης του Δημάρχου γιατί πιστεύω ότι 
καλύπτει όλο το Δημ. Συμβούλιο, τις προσδοκίες όλων των φορέων και του 
Βεροιώτικου λαού και  όσο για την παρ. 5  δεν πρέπει να παρερμηνευθεί γιατί 
συζητάμε τη λειτουργία της Σχολής και όχι τη λειτουργία Σχολής. 

Γεωργιάδης: Ακόμη μία φορά σήμερα κατάλαβα δεν υπάρχει περίπτωση εμείς 
να συμφωνήσουμε. Κρίμα κι ας θυμηθούμε τα λόγια του Γιώργου Ορφανίδη: 
«Χαθήκαμε αν δεν πάμε ομόφωνα». 

Δελαβερίδης: Εχει ευθύνες ο Δήμαρχος γιατί πρώτον άλλαξε την επιτροπή 
που όρισε η καθοριστική, για μένα, συνεδρίαση του Δημ. Συμβουλίου το 2002. Γιατί 
ποτέ δεν δεσμεύεται από τις αποφάσεις που πήραμε σ΄ εκείνη την απόφαση. Δεν 
βρίσκατε τόσο καιρό τον υπουργό, δεν βρίσκατε όμως τον κ. Κλάδη; Δεν σας είπε σ΄ 
ότι αφορά το θέμα που συζητάμε ότι υπάρχει πρόβλημα; Κι αν σας το είπε γιατί δεν 
μας ενημερώσατε. Εγώ το ήξερα από τον Αύγουστο ότι κάποιο πρόβλημα υπάρχει. Σε 
ότι αφορά το συγκεκριμένο άρθρο 5 του Σχέδιου της Απόφασης είμαστε 
επιφυλακτικοί γιατί σ΄ εκείνη τη συνεδρίαση του Δημ. Συμβουλίου του 2002 όταν 
εμείς αποφασίζαμε για την ίδρυση της συγκεκριμένης Σχολής, έλεγε τότε ο κ. 
Σκουμπόπουλος ότι η πόλη ήδη από το 1978 συζητάει για την αναγκαιότητα της 
ίδρυσης ενός παραρτήματος της Γεωπονοδασολογικής Σχολής και εμμένουν σταθεροί 
στο πρόγραμμά τους. Το πρόγραμμά τους λοιπόν λέει Γεωπονοδασολογική  Σχολή. 
Νομίζω ότι  έπρεπε από την πρώτη στιγμή να είχαμε ορίσει 2 άτομα, να το 
σχεδιάσουν να το γράψουν και να έρθουν να το ψηφίσουμε. Εγώ πάντως εμμένω 
στην προηγούμενη απόφαση του Δημ. Συμβουλίου για τη διεκδίκηση της 
συγκεκριμένης σχολής των Ελληνικών Σπουδών και κάνω μία πρόταση αύριο πρωί οι 
4 βουλευτές του Νομού, η επιτροπή διεκδίκησης της Σχολής να πάνε στην Αθήνα να 
συναντήσουν τον κ. Ευθυμίου, τον κ. Κλάδη, εν ανάγκη τον πρωθυπουργό κι αν 
υπάρχει κάποιο θετικό αποτέλεσμα έχει καλώς, εάν όχι τότε πριν τη συνεδρίαση της 
Συγκλήτου, όλοι μαζί να κινητοποιηθούμε προς εκείνη την κατεύθυνση ώστε η 
απόφαση να εξυπηρετεί την Βέροια. Από κει και πέρα είμαι ανοιχτός και σύμφωνος 
σε κάθε προσπάθεια της Δημ. Αρχής να διεκδικήσει κι άλλες πανεπιστημιακές 
σχολές. Και βέβαια θα τις ψηφίσω. Στην προκειμένη  περίπτωση εμμένουμε στην 
απόφαση που είχαμε πάρει το 2002. 



Γαβρίδης:  Αν ακούγατε την πρόταση που είχα κάνει και κάνατε λίγο πίσω 
δεν θα τρώγαμε τώρα το χρόνο μας. Σίγουρα δεν μείνατε με σταυρωμένα τα χέρια, 
αλλά ασχοληθήκατε μόνο με την παραχώρηση του στρατοπέδου, δεν είδα κανένα 
έγγραφο σχετικά με το γνωστικό αντικείμενο. Αν γινόταν αυτό το συμβούλιο μ΄ 
αυτούς τους λόγους που προαναφέρατε τότε θα κατεβαίναμε όλοι στην Αθήνα και θα 
βρισκόταν μία λύση. Ο προηγούμενος δήμαρχος έκανε αυτές τις συγκεκριμένες 
προτάσεις αλλά ο στόχος μας ήταν να λειτουργήσει η Σχολή το 2003 – 2004 και ήταν 
προσωρινή για ένα το πολύ δύο χρόνια. Υπήρχαν συγκεκριμένες προτάσεις, υπήρχαν 
οι δυνατότητες και θα μπορούσαμε μελλοντικά να φέρουμε κι άλλες Σχολές. 
Υπενθυμίζουμε πως ολόκληρη η πόλη προσδοκά τη λειτουργία της Σχολής με όποιο 
τίτλο και όποιο περιεχόμενο. Βάλτε τη λέξη συγκεκριμένη για τη Σχολή με όποιον 
τίτλο θελήσουν να βάλουν. Αλλά και στην παρ.  4 που λέει ότι ο Δήμος είναι έτοιμος 
για τη διαμόρφωση του ήδη παραχωρηθέντος στρατοπέδου και ότι έχει ήδη ληφθεί 
απόφαση του Δημ. Συμβουλίου για τη σύναψη δανείου με το Ταμείο 
Παρακαταθηκών και Δανείων, αυτό τους ενδιαφέρει. Προτείνω κι εγώ, αυτό που είπε 
ο κ. Χατζόγλου, τη λειτουργία της συγκεκριμένης Σχολής και για την παρ. 4 

Καλαϊτζίδης:  Δεν θα αναφερθώ, ούτε θα επιχειρηματολογήσω, ούτε για τη 
χρονοτριβή που είχαμε 11 μήνες για την παραχώρηση του στρατοπέδου, ούτε για την 
προσωρινή στέγαση της Σχολής θέλω να σχολιάσω όμως ορισμένα πράγματα για τα 
οικονομικά οφέλη της Σχολής. Η οικονομική ανάπτυξη της πόλης δεν καθορίζεται 
από μία μόνο Σχολή. Πρέπει να επιδιώξουμε περισσότερες σχολές. Αυτή τη στιγμή 
όμως η οικονομική ανάπτυξη προέρχεται κυρίως από την πρωτογενή παραγωγική 
διαδικασία δηλ. τη γεωργία και την κτηνοτροφία και κατά δεύτερο λόγο από τις 
βιομηχανίες που συνεχώς κλείνουν. Πιστεύω ότι αυτή η Σχολή είναι ο πρόδρομος για 
την διεκδίκηση άλλων σχολών που θα γίνει το οικονομικό κύτταρο ανάπτυξης της 
πόλης. 

Δήμαρχος: Πάλι αναγκάζομαι να μιλήσω και να διευκρινίσω για να 
σταματήσει η παραπληροφόρηση. 21 Ιανουαρίου είναι το έγγραφο κ. Παπαστεργίου 
στον υπουργό Εθνικής Αμυνας για να μας δώσουν το στρατόπεδο. Όταν απευθύνω 
ένα έγγραφο σε κάποιον, πρέπει να γράφω και πόσα άλλα έγγραφα έχω στείλει σε 
αρμόδιους υπουργούς και φορείς. Κ. Γαβρίδη δεν έστειλα κανένα έγγραφο στο 
υπουργείο Παιδείας. Στις 9 Μαίου έλεγα στον κ. υπουργό Παιδείας: «Κύριε Υπουργέ, 
με το υπ. Αριθμ. 19673/16.4.2003 έγγραφό της η Σύγκλητος του ΑΠΘ μας 
γνωστοποίησε ότι σε πρόσφατες συνεδριάσεις της αποδέχθηκε καταρχήν την ένταξη 
στο ΑΠΘ το υπό ίδρυση τμήμα Ελληνικών Σπουδών. Κύριε υπουργέ οι λόγοι 
επιλογής της Βέροιας για ίδρυση του Τμήματος Ελληνικών Σπουδών είναι προφανείς, 
ανάγονται στην πλούσια ιστορική και πολιτιστική κληρονομιά και καταλήγω. Κύριε 
Υπουργέ προκειμένου το Τμήμα Ελληνικών Σπουδών να λειτουργήσει στην πόλη της 
Βέροιας από την ακαδημαϊκή περίοδο του 2004 και επειδή ο Δήμος μας αδυνατεί να 
αντιμετωπίσει το θέμα των εξ ιδίων πόρων κάλυψης των δαπανών επισκευής των 
κτιρίων στέγασής της παρακαλούμε α) για την προώθηση των απαιτούμενων 
διαδικασιών ίδρυσης και λειτουργίας της Σχολής και β) για την οικονομική ενίσχυση 
του Δήμου μας». Και μετά από λίγες μέρες, 26/5, γιατί πίστευα αφελώς ότι ένας 
υπουργός μπορεί να δει έναν Δήμαρχο επαρχιώτη μέσα σε μία εβδομάδα. Ούτε 8 
μήνες. Αλλά αν είσασταν στο συνέδριο της ΚΕΔΚΕ θα ακούγατε τι έλεγαν Δήμαρχοι 
μεγάλων πόλεων που κλείνουν ραντεβού τον Αύγουστο και τους δέχονται το 
Νοέμβριο. Και ήθελα εγώ να με δεχτούν σε 5 μέρες. Και στέλνω άλλο έγγραφο, πάλι 
στους ίδιους αποδέκτες, και τους ρώτησα τι γίνεται, επειδή στο διάστημα που 
μεσολάβησε δεν υπήρξε σχετική ανταπόκριση στο αίτημα του Δήμου μας, παρά τις 
επανειλημμένες προσπάθειες και τους ζήτησα μία προγραμματισμένη συνάντηση 



προκειμένου να εκθέσουμε τις προϋποθέσεις εξασφάλισης της λειτουργίας του 
τμήματος Ελληνικών Σπουδών. Ότι ήταν να κάνω το έκανα, αλλά ήρθατε 
αποφασισμένοι να βρείτε μία λέξη στο κείμενο για να διαφωνήσετε. Δεν κάνω πίσω 
σε καμία λέξη από το σχέδιο και έχει τη φιλοσοφία της και η εισήγησή μου και το 
σχέδιο αυτό. Και δεν είναι λόγοι εγωϊσμού. Γιατί κ. Δελαβερίδη τι θα πάω να πω τον 
κ. Κλάδη που κι αυτός με δέχθηκε μετά από 5 μήνες, γιατί τα ίδια έγγραφα έστελνα 
σε όλους. Γιατί κ. Κλάδη δεν μου είπες τον Μάιο ότι αυτή η Σχολή δεν μπορεί να 
περπατήσει; Ολοι το ήξεραν εκτός από μένα, για να αλλάξω κι εγώ τη ρότα και να δω 
τι θα πω στο Δημ. Συμβούλιο και στην κοινωνία της πόλης. Και σας έδωσα ποιο 
κείμενο μου έδωσε την προηγούμενη φορά. Το Υπουργείο πρέπει να αναλάβει τις 
ευθύνες του, σε καμία Σύγκλητο δεν γυρίζουμε την πλάτη, κανένα Συγκλητικό δεν 
θίγουμε με ότι γράφουμε εδώ, η θέση που ενδιαφέρει τη Σύγκλητο είναι η τελευταία 
παράγραφος και τίποτα άλλο. Όλα τα άλλα είναι για το υπουργείο Παιδείας. Ας 
αναλάβει λοιπόν την ευθύνη και ας μας φέρει τη Σχολή. Τώρα είμαι γνώστης των 
αντιρρήσεων του υπουργείου και δεν θέλω να σας παρασύρω σε μία λάθος απόφαση. 
Ψηφίστε κατά συνείδηση όπως κάνετε πάντα.. Γιαυτό κύριοι συνάδελφοι πριν 
ψηφίσετε λάβετε σοβαρά αυτή την παράμετρο. Αφήστε τους μικροεγωισμούς, αλλά 
ψηφίστε αυτό το σχέδιο απόφασης για να πάμε ομόφωνα κι αν δεν πάμε δεν με 
στενοχωρεί γιατί ποτέ δεν ήμουν της άποψης ότι οι αποφάσεις πρέπει να παίρνονται 
ομόφωνες. Ο καθένας έχει τις απόψεις του. Εσείς κι εμείς θα δώσουμε λόγο στο λαό 
της πόλης μας μετά από 4 χρόνια. 

Πρόεδρος: Τριτολογίες 
Ουσουλτζόγλου: Στη συζήτηση με τον κ. Κλάδη κ. Δήμαρχε δεν κατάλαβα 

κάτι. Δηλαδή ο κ. Κλάδης σας είπε ότι δεν υπάρχει περίπτωση να περάσει αυτό το 
Τμήμα και τώρα προσπαθούμε να περάσουμε κάτι άλλο;  Όταν εμείς ρωτούσαμε για 
τη Σχολή, είχατε ξεκινήσει προφανώς έναν χαρτοπόλεμο με έγγραφα. Η άποψή μου 
είναι διαφορετική, την κατέθεσα, δεν θα την επαναλάβω για τον τρόπο που πρέπει να 
λειτουργεί μ΄ αυτά τα δεδομένα, μ΄ αυτό το κράτος μ΄ αυτή τη δημόσια διοίκηση μ΄ 
αυτό τον τρόπο που πρέπει να λειτουργεί ένας Δήμαρχος αιρετός. Δεν θέλω να 
μείνουμε πίσω, παρά τα όσα προηγήθηκαν, εμείς ερχόμαστε να σταθούμε στο πλευρό 
σας όπως οφείλουμε αλλά η αλαζονεία δεν σας αφήνει να πάτε πίσω ούτε μία λέξη. 
Κάτι προσπαθούμε κι εμείς να διασφαλίσουμε. Παρακαλώ πολύ κάντε έναν πόντο 
πίσω να εξασφαλίσουμε την ομοφωνία. 

Δημούλα: Σε ένα τόσο σοβαρό ζήτημα μην κάνετε αντιπολίτευση για την 
αντιπολίτευση μόνο και δείξτε για μία φορά λίγη εμπιστοσύνη στο Δήμαρχό μας ο 
οποίος ξέρει πολύ καλά τι κάνει και αγαπάει πάρα πολύ την πόλη μας. 

Παπαστεργίου : Θα σας διαβάσω αυτά που εσείς γράφετε απευθυνόμενος 
στον ειδικό γραμματέα του ΥΠΕΠΘ: «Με την υπ. Αριθμ. 180/15.7.2003 επιστολή 
μας προς το υπουργείο Εθν. Αμυνας υποβλήθηκε αίτημα του Δήμου μας για την 
άμεση παραχώρηση χρήσης του στρατοπέδου Αγ. Βαρβάρας» Και δεν αναφέρεστε 
για το Γενάρη καθόλου. Αυτή είναι η ουσιαστική ενέργεια. 

Σιδηρόπουλος: Η αλλαγή του κειμένου στην παρ. 5 θα αποτελούσε μία νάρκη 
στην όλη προσπάθειά μας κι εγώ αυτές τις νάρκες δεν τις αποδέχομαι. 

Κουρουζίδης: Νομίζω πως είναι η τελευταία ευκαιρία να πάρουμε ομόφωνη 
απόφαση. Αν όχι θα υπάρξουν προβλήματα κι αυτά πρέπει να τα αποφύγουμε. Δεν 
πρέπει να εκθέσουμε τη Σύγκλητο, διότι είναι αυτή η οποία μας στήριξε. Θα πρέπει 
να παλέψουμε για την προηγούμενη απόφαση που είχαμε πάρει  και να σταθούμε 
εκεί. Αυτό που με προβληματίζει είναι ότι  όλοι καταλαβαίνουμε ότι λέμε για τη 
συγκεκριμένη Σχολή και δεν το γράφουμε. Γιαυτό κι εμείς και οι φορείς να σταθούμε 
στην προηγούμενη απόφαση και το υπουργείο να πάρει τις πολιτικές αποφάσεις. Εάν 



δεν είναι σύμφωνες μ΄ αυτά που ζητάμε τότε σίγουρα θα έχει το πρόβλημα κι έτσι 
νομίζω πρέπει να το διεκδικήσουμε. 

Ταχματζίδης :  Σε καμία περίπτωση εδώ δεν κάνουμε αντιπολίτευση για την 
αντιπολίτευση. Προσπαθούμε μέσα από μία πολιτισμένη διαδικασία να φτάσουμε σ΄ 
ένα αποτέλεσμα ομόφωνο. Δεν ανακαλύψαμε εμείς τη λέξη κ. Δήμαρχε, την πρότεινε 
ο κ. Χατζόγλου ο οποίος μας πέρασε γραμμή, απλά να ξεφύγουμε από αυτό το 
αδιέξοδο και να φτάσουμε στην ομοφωνία. Αυτό που μου κάνει φοβερή εντύπωση 
είναι ότι εγγράφετε στην παρ. 4 την κυβερνητική δέσμευση για τυχόν χρηματοδότηση 
για να φανεί στη Σύγκλητο ότι υπάρχουν τα χρήματα δεν γράφετε την ομόφωνη 
απόφαση στην οποία όλοι εμμένουμε και την οποία όλοι συμφωνούμε. Βάλτε θέμα 
έκτακτου Δημ. Συμβουλίου να αλλάξει η συγκεκριμένη απόφαση να μην αναφέρετε 
γνωστικό αντικείμενο και να προχωρήσετε όπως εσείς θέλετε για να μη 
ναρκοθετήσετε αυτή την προσπάθεια. Γιαυτό είπα κ. Πρόεδρε να προσδιοριστεί το 
θέμα και να προσδιοριστεί τι συζητάμε. 

Γουναράς: Επιμένω ότι ο κ. Δήμαρχος το διατύπωσε σωστά. Θέλω να 
εκφράσω την απορία, αν τελικά ο Κλάδης αλλάξει το αντικείμενο της Σχολής τι θα 
του πούμε δεν τη θέλουμε; 

Ορφανίδης: Καταρχήν να ξεκαθαρίσω κάτι. Μπορεί να είμαι ένας αλλά δεν 
είμαι ουρά κανενός. Δεν μπορεί να με κατηγορήσει κανείς ούτε για την ιδιοτέλεια 
ούτε για την ειλικρίνειά μου και την πολιτική που εφαρμόζουμε εμείς, ξέρουμε πολύ 
καλά που την εφαρμόζουμε και που αποσκοπούμε. Αλλά επειδή εμείς σαν παράταξη 
έχουμε κάποιες αμφιβολίες όσον αφορά το μοίρασμα των πανεπιστημίων ανά νομούς 
και ανά πόλεις, θα τοποθετηθώ. Εμείς έχουμε πολλές αμφιβολίες με τον τρόπο που 
μοιράζονται αυτές οι σχολές και τους σκοπούς στους οποίους αποσκοπούν. Εχουμε 
αναρωτηθεί ποτέ τι σημαίνει κάθε πόλη και σχολή, τι ειδικότητα και τι αντίκρυσμα 
θα έχουν αυτά τα πτυχία, σε τι αποσκοπεί όταν όλοι γνωρίζουμε ότι τα ιδιωτικά 
πανεπιστήμια είναι στην πόρτα μας κι εμείς συζητάμε πότε θα γίνει κι αν θα γίνει; 
Εχουμε την εντύπωση, σαν πολιτικά πρόσωπα πλέον, ότι αυτό το μοίρασμα των 
πανεπιστημιακών σχολών για μας είναι ξεροκόμματα που τα δίνει στην περιφέρεια 
για να δικαιολογήσει τα αδικαιολόγητα. Δηλ. ούτε μ΄ αυτό τον τρόπο λύνεται το 
οικονομικό και πληθυσμιακό μαράζωμα της περιφέρειας και δεν αντιμετωπίζονται 
πολλά άλλα πράγματα. Και ξέρετε ότι πανεπιστήμιο σημαίνει πολιτισμός, μόρφωση 
και ανταλλαγή γνώσεων. Δεν σημαίνει απλά και μόνο οικονομία. Εχουμε ακόμη και 
τις αμφιβολίες μας για τον τρόπο που μοιράζονται αυτά τα πανεπιστήμια. Εμείς 
παρόλα αυτά δεχόμαστε να συστρατευθούμε όλοι. 

Μιχαηλίδης: Εχουμε φτάσει στο τέλος ενός ιδιαίτερα σημαντικού ζητήματος 
που μας θέλει όλους ενωμένους και απαιτεί αυτή η πολιτεία, αυτοί οι πολίτες και 
φορείς μία αιχμή του δόρατος από τους δημ. Συμβούλους αυτή την ύστατη στιγμή. 
Πιστεύω ότι όλοι μαζί με μία ομόφωνη απόφαση θα μπορέσουμε να καταφέρουμε 
κάτι που ίσως να φάνταζε αδύνατο. Ανακαλώ την πρότασή μου και θα ψηφίσω την 
πρόταση ως έχει. 

Δελαβερίδης: Χαίρομαι που εξομολογηθήκατε σε ότι αφορά τις συναντήσεις 
σας με τον Κλάδη. Είμαι σίγουρος ότι η Σχολή θα ιδρυθεί έτσι όπως έχει οριστεί από 
τη Σύγκλητο. 

Σακαλής: Κάνω έκκληση για ομόφωνη απόφαση. Πιστεύω όμως ότι δεν 
πρέπει να αφαιρέσουμε ή να προσθέσουμε οτιδήποτε από την πρόταση γιατί  θα 
αλλάξει όλη η ουσία του περιεχομένου. Πιστεύω ότι κάθε παράγραφος είναι έτσι 
διατυπωμένη που δίνει το δικό της περιεχόμενο. 

Γαβρίδης: Σ΄ ότι αφορά τις ενέργειές σας γιαυτά τα έγγραφα πρώτη φορά 
ακούω, πιθανόν να έλειπα. Αν όμως δεν μπορούσατε να δείτε εσείς τον υπουργό ή 



τους κυβερνητικούς παράγοντες, υπήρχε τρόπος ξεσηκώνοντας τους φορείς. Αλλά 
απλούστατα κι εσείς δεν πιστεύατε ότι θα μπορεί να γίνει αυτή η Σχολή. Για την παρ. 
5, εγώ εμμένω ότι μία Σχολή με άλλο τίτλο και άλλο περιεχόμενο είναι άλλη Σχολή. 
Διευκρινίσατε ότι ο κ. Κλάδης σας είπε ότι δεν περνάει. Και ποιος είναι ο κ. Κλάδης; 
Γιαυτό κι εσείς πιστεύω κάνατε αυτή την πρόταση έτσι όπως είναι διατυπωμένη, 
γιαυτό ακριβώς δεν θέλετε να βάλετε και τη συγκεκριμένη Σχολή, γιατί φοβάστε ότι 
δεν θα εγκριθεί από το υπουργείο. Εγώ ξαναλέω θα πρέπει να είμαστε με το μέρος 
των ακαδημαϊκών και όχι των πολιτικών. 

Δήμαρχος: Την αλαζονεία, τους εγωισμούς να τους ψάξετε στη δική σας 
παράταξη κύριοι συνάδελφοι. Ετσι είχατε συνηθίσει.Και δεν θα 
παραπληροφορήσουμε τον κόσμο. Θα του λέμε την αλήθεια. Αγωνιζόμαστε να 
ιδρύσουμε τη Σχολή στη Βέροια, να εκδοθεί το προεδρικό διάταγμα κάτι που όφειλε 
να το κάνει η κυβέρνηση έγκαιρα και δεν το έκανε. Από τον Ιούνιο μήνα εμείς με το 
υπουργείο Παιδείας έχουμε να κάνουμε και όχι με τη Σύγκλητο που αποφάσισε να 
εντάξει στο πανεπιστήμιο τη Σχολή αυτή. Το υπουργείο αντιδρά, το υπουργείο πρέπει 
να πείσουμε, εκεί να είναι ο στόχος μας για την ίδρυση της Σχολής, που δεν πείστηκε 
να βγάλει το προεδρικό διάταγμα. Και δεν έκρυψε απ΄ τον Δήμαρχο ότι δεν το είπε 
από την αρχή ότι δεν μπορεί να γίνει η Σχολή. Γιατί δεν είπε στη Σύγκλητο τον Μάιο 
όταν πήρε το έγγραφο ότι δεν μπορεί να γίνει αυτή η Σχολή, γιατί δεν απάντησαν ο κ. 
Ευθυμίου  ή ο κ. Κλάδης και βάζει θέμα αλλαγής του γνωστικού αντικειμένου στις 2 
Οκτωβρίου του 2003. Γιαυτό και επιμένω αυτό το σχέδιο απόφασης πρέπει να δει ο κ. 
Ευθυμίου. Όταν κάνουν κυβερνητικές εξαγγελίες να τις παρουσιάζουν σωστά. 
Συμφωνείστε λοιπόν με το διάταγμα κι αφήστε τι έκανε η προηγούμενη Δημοτική 
Αρχή ή η τωρινή. Γιατί και οι δύο έκαναν, το υπουργείο δεν έκανε. Πάμε λοιπόν να 
το πείσουμε όλοι μαζί να υπογράψει το διάταγμα και να βάλει τον Ιανουάριο στο 
μηχανογραφικό δελτίο τη Σχολή. 

Πρόεδρος: Πριν προχωρήσουμε στην ψηφοφορία, θα ήθελα να ευχαριστήσω  
τον σεβασμιότατο Μητροπολίτη, τον κ. Νομάρχη, τους κ. Βουλευτές και τους 
προέδρους-εκπροσώπους των φορέων για την υπομονή τους και την εποικοδομητική 
συνεισφορά τους στην πρόοδο της συζήτησης. 
 Ουσουλτζόγλου: Με τον κίνδυνο να παρερμηνευθεί η άρνησή μας προς 
κάποια σημεία του προτεινόμενου από τον κ. Δήμαρχο σχεδίου απόφασης δηλώνουμε 
ότι θα το ψηφίσουμε ως έχει, κρατώντας εμείς τις επιφυλάξεις μας κι εσείς φέροντες 
απόλυτη την ευθύνη.  

Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα με το σχέδιο απόφασης όπως το εισηγήθηκε, 
ανέλυσε και επεξήγησε ο κ. δήμαρχος;   
 Υπέρ του σχεδίου απόφασης ψήφισαν 26 σύμβουλοι: 

Χ. Γεωργιάδης, Α. Γκαμπέσης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Ν. 
Κεχαγιόγλου, Ε. Δημούλα – Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – 
Καραχατζή, Θ. Σιδηρόπουλος, Γ. Τροχόπουλος, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, 
Χ. Φουρνιάδης, Χ. Ντόβας, Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης, Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, 
Μ. Γαβρίδης, Δ. Δάσκαλος,  Γ. Μιχαηλίδης, Δ. Ταχματζίδης, Α. Παπαστεργίου, Η. 
Σοφιανίδης, Γ. Ορφανίδης. 
 Κατά του σχεδίου απόφασης ψήφισαν 3 σύμβουλοι: 

Ι. Κουρουζίδης, Α. Δελαβερίδης, Σ. Μηλιόπουλος. 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την εισήγηση του Δημάρχου.  
2.- Το με αριθ. πρωτ. 23091/25-11-2003 έγγραφο του Α.Π.Θ.    
3.- Το με αριθ. πρωτ. Α/272/21-11-2003 έγγραφο του ΥΠ.Ε.Π.Θ 
4.- Την πρόταση του Δημάρχου και τις απόψεις των δημ. συμβούλων. 



5.-Την ανάγκη ίδρυσης Πανεπιστημιακής Σχολής στη Βέροια και της 
επαναδιαβεβαίωσης των δεσμεύσεων και υποχρεώσεων  που έχει αναλάβει ο Δήμος 
για το σκοπό αυτό. 
6.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
7.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.).  
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 

§ 1. Θεωρούμε ΔΕΔΟΜΕΝΗ την ίδρυση της Σχολής Τριτοβάθμιας 
Εκπαίδευσης στην Πόλη μας, και εκτιμούμε ως ΑΥΤΟΝΟΗΤΗ την έναρξη της 
λειτουργίας της από το ακαδημαϊκό έτος 2004-5. 

§ 2. Πιστεύουμε ότι οι αρμόδιες Κρατικές Υπηρεσίες θα έπρεπε να είχαν 
εκφράσει πολύ πιο έγκαιρα τους όποιους προβληματισμούς τους, ως προς το 
γνωστικό αντικείμενο της Σχολής. 

§ 3. Εκφράζουμε την ικανοποίηση μας για την ολοκλήρωση των διαδικασιών 
παραχώρησης, από το Υπουργείο Εθνικής Άμυνας στο Δήμο μας, του στρατοπέδου 
Αγίας Βαρβάρας, όπου θα εγκατασταθεί η Σχολή. 

§ 4. Υπενθυμίζουμε ότι ο Δήμος μας είναι έτοιμος, τεχνικά και οργανωτικά, 
για τη διαμόρφωση του ήδη παραχωρηθέντος στρατοπέδου, 

ότι έχει διατυπωθεί, επανειλημμένως, κυβερνητική δέσμευση, για τη 
χρηματοδότηση μας με τις απαιτούμενες πιστώσεις, 

και ότι, αν και η δέσμευση αυτή ακολουθήσει την πεπατημένη οδό των 
ανεκπλήρωτων υποσχέσεων, έχει ήδη ληφθεί απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου 
μας, για τη σύναψη δανείου, με το Ταμείο Παρακαταθηκών & Δανείων, προς 
εξεύρεση και εξασφάλιση των αναγκαίων πιστώσεων. 

§ 5. Υπενθυμίζουμε πως ολόκληρη η Πόλη, προσδοκά τη λειτουργία της 
Σχολής, με όποιο τίτλο και όποιο περιεχόμενο θελήσουν να την προικίσουν οι 
αρμόδιοι Κρατικοί και Εκπαιδευτικοί Φορείς, όπως άλλωστε, με περισσή ευελιξία και 
ζηλευτή ταχύτητα, έπραξαν σε άλλες ανάλογες περιπτώσεις. 

§ 6. Διατρανώνουμε την ανυποχώρητη βούληση μας να εργασθούμε 
συντονισμένα και μεθοδικά, για την άμεση επίτευξη αυτού του στόχου, έχοντας 
κατάλληλα διατεταγμένες όλες τις δυνάμεις του Δήμου μας. 

§ 7. Διαβεβαιώνουμε πως όλες οι προσπάθειες μας θα υπηρετούν την 
υποδειγματική λειτουργία της Σχολής Τριτοβάθμιας Εκπαίδευσης. 

§  8. Παρέχουμε όλες τις εγγυήσεις πως ο Δήμος θα ανταποκριθεί, έγκαιρα 
και αποτελεσματικά, σε όλες τις υποχρεώσεις του, και καλούμε όλους τους αρμόδιους 
Κεντρικούς, Περιφερειακούς και Τοπικούς Φορείς και Παράγοντες να αναλάβουν, 
στο ακέραιο, τις ευθύνες τους, και να ανταποκριθούν κι αυτοί στις υποχρεώσεις τους, 
όπως επιτάσσουν οι δεσμεύσεις που ανέλαβαν, και οι υποσχέσεις που έδωσαν, και 
όπως, με έκδηλο ενδιαφέρον, αναμένει ο δικαιοκρίτης Λαός. 



 
 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό   735 / 2003 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ι. Καλαϊτζίδης Α. Δελαβερίδης 
 Ν. Κεχαγιόγλου Γ. Μιχαηλίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Δ. Ταχματζίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Σ. Μηλιόπουλος 
 Θ.  Σιδηρόπουλος Α. Παπαστεργίου 
 Γ. Τροχόπουλος Η. Σοφιανίδης 

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ  ΓΟΥΝΑΡΑΣ Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Γ. Ορφανίδης 
 Μ. Σακαλής   
 Χ. Φουρνιάδης   
 Χ. Ντόβας   
 Β. Ρήσσου   
 Κ. Χιονίδης   
     
     

  ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   
 Π.  Πιτούλιας   
 Γ.  Μανακούλης   
     

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  2-12-2003 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
  
 


